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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Θεσσαλονίκη: 

Ολοκληρώθηκε το συλλαλητήριο των αγροτών - Απογόητευση 
για τα μέτρα Μητσοτάκη - Αποφασισμένοι να συνεχίσουν.

Μπροστά στη ΔΕΘ συγκεντρώθηκαν αγρότες με τα τρακτέρ 
τους και συμμετείχαν στο μεγάλο παναγροτικό συλλαλητήριο.

Δεν πάει
Άλλο!
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Το ανώτατο παράσημο της Σαουδικής 
Αραβίας στον Νικόλαο Παναγιωτόπουλο

Μακάριος Λαζαρίδης 
«Το αρδευτικό της Ξάνθης δεν επηρεάζει 
την πεδιάδα της Χρυσούπολης»

Δόμνα Μιχαηλίδου 
Νέος κατώτατος και 
κλιμακωτό επίδομα 
ανεργίας

Θασιακή Ένωση Καβάλας 
Επιστολή για το παλαιό 
αρχοντικό του Βασίλη 
Βασιλικού

Στον Θεολόγο Θάσου διασώζεται 
παλαιό αρχοντικό, που αποτελούσε 
ιδιοκτησία του συγγραφέα, Βασίλη 
Βασιλικού..

Κ. Μητσοτάκης για 
αγρότες

Επιστροφή του ΅ΕΦΚ στο 
πετρέλαιο και το 2024 - 
Πρόσθετη έκπτωση 10% στο 
αγροτικό ρεύμα από Μάιο έως 
Σεπτέμβριο
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΕΔΡΑ ΑΜ. ΕΡ. ΣΤΑΥΡΟΥ 53 ΚΑΒΑΛΑ

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Ε. ΧΑΤΖΗΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ & ΣΙΑ Ο. Ε. 

ΝΟΜΙΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ
ΚΕΛΑΙΔΗ ΜΑΡΙΑ

 

ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή

Δ/ΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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ΕΤΑΔ και πολιτιστική κληρονομιά: Γράφει ο Γιώργος Τσακίρης

γράφει 
ο Γιώργος Τσακίρης

Επειδή η ΕΤΑΔ συμπε-
ριφέρεται ως γενικός 
«δερβέναγας» των δη-
μόσιων κτημάτων που 
της έχουν παραχωρη-
θεί, αυτό δεν σημαίνει 
ότι μοναδικός της σκο-
πός θα πρέπει να είναι η 

αποκόμιση εσόδων για 
το δημόσιο ταμείο από 
την εκμετάλλευσή τους.

Κατά συνέπεια, οποιαδή-
ποτε οικονομική απαίτησή 
της για την παραχώρηση 
χρήσης στους δήμους -ιδι-
αίτερα- των πολιτιστικών 
μνημείων που αποτελούν 
τοπόσημα και χαρακτηρί-

ζουν την πολιτισμική, κοι-
νωνική αλλά και ιστορική 
πορεία πόλεων και περιο-
χών της ελληνικής επικρά-
τειας, δεν πρέπει να γίνεται 
ανεκτή, από τη στιγμή που 
η όλη διαδικασία-διαπραγ-
μάτευση θέτει σε άμεσο 
κίνδυνο ακόμη και τη φυσι-
κή ύπαρξη αυτών των μνη-
μείων στον χρόνο.

Αποτελεί απόλυτη συνταγ-
ματική (και δικαστική) ευ-
θύνη της ΕΤΑΔ, και κατ’ 
επέκταση του κράτους, η 
προστασία και διαφύλαξή 
τους, αναλαμβάνοντας το 
σύνολο των θετικών ενερ-
γειών προς αυτόν τον σκο-
πό. Σε καμία δε περίπτωση, 
οικονομικής φύσης απαιτή-
σεις, δεν είναι δυνατό να 

θέτουν σε άμεσο κίνδυνο 
την πολιτιστική κληρονομιά 
ενός τόπου.

Ενδεικτικά το παρακάτω 
απόσπασμα παλαιότερου 
κειμένου που αφορά στο 
ζήτημα: «… το δικαίωμα 
στο πολιτιστικό περιβάλλον 
εντάσσεται στην κατηγορία 
εκείνων των δικαιωμάτων 
για την ικανοποίηση των 
οποίων απαιτείται η κρα-
τική παρέμβαση, δηλαδή 
η εκ μέρους των κρατικών 
οργάνων θετική ενέργεια1 
ώστε να εξασφαλίζεται στο 
διηνεκές η προστασία του 
πολιτιστικού περιβάλλο-
ντος και να διατηρείται η 
ελληνική πολιτιστική κλη-
ρονομιά στις επόμενες γε-
νεές.

2 Η άποψη αυτή, αποτυπώ-
θηκε και στη νομολογία του 
Συμβουλίου της Επικρατεί-
ας, κατά την οποία, με τις 
διατάξεις του άρθρου 24 
του Συντάγματος διατυπώ-
νονται επιταγές, απευθυνό-
μενες προς τον νομοθέτη 
για να προσδιορίσει, κατά 
την ιδιαίτερη κάθε φορά 
κρίση του το είδος και την 
έκταση της προστασίας του 

φυσικού και πολιτιστικού 
περιβάλλοντος.3

Σκουλάς Γ. – Σκουλά Δ. ΤΟ 
ΒΗΜΑ ΤΩΝ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ 
ΕΠΙΣΤΗΜΩΝ, Τόμος ΙΕ, 
τεύχος 60 Καλοκαίρι 2011, 
Το Δικαίωμα του Πολίτη 
στο Πολιτιστικό Περιβάλ-
λον: Η Συνταγματική και 
Νομική του Διάσταση στην 
Παιδεία και στον Πολιτι-
σμό, σ.9

1. Σιούτη Τ. Η συνταγμα-
τική Κατοχύρωση της 
Προστασίας του Πε-
ριβάλλοντος, Εκ. Σάκ-
κουλας, Αθήνα 1985, 
σσ. 51-52.

2. Καρακώστα Ι. Ένδικα 
Μέσα Προστασίας των 
Περιβαλλοντικών Αγα-
θών, ΕΔΔΔ 1990, σελ. 
177.

3. Τάχος Α. Δίκαιο Προ-
στασίας Περιβάλλο-
ντος, 1998, όπου και η 
σχετική νομολογία: ΣτΕ 
4576/77, 3047/80, 
262/82, 1069/84.

www.proininews.gr

Πρωτοκαθεδρία της (γεω)πολιτικής έναντι της οικονομίας;

γράφει 
ο Ναπολέων Μαραβέγιας*

*Καθηγητής Ευρωπαϊκής 
Πολιτικής Οικονομίας, ευ-
ρωπαϊκή έδρα Jean Monnet 
Εθνικού και Καποδιστρια-
κού Πανεπιστημίου Αθηνών, 
πρώην υπουργός, πρώην 
αντιπρύτανης ΕΚΠΑ

Σε ολόκληρη τη μεταπολε-
μική εποχή και μέχρι πριν 
από μερικά χρόνια, φαι-
νόταν ότι η οικονομία είχε 
την πρωτοκαθεδρία στη 
διαλεκτική σχέση της με 
την πολιτική. Η αμερικανική 
ηγεμονία στο μεγαλύτερο 
μέρος του πλανήτη από το 
1945 και μετά είχε εξα-
σφαλίσει την απρόσκοπτη 
λειτουργία των διεθνών 
αγορών και μια αυξανόμε-
νη παγκοσμιοποίηση της 
οικονομικής δραστηριότη-
τας στη βάση του συγκρι-
τικού πλεονεκτήματος. Οι 
πολυεθνικές εταιρείες, χω-
ρίς πολιτικά προσκόμματα, 
μπορούσαν να χωροθετούν 
τις διάφορες φάσεις των 
παραγωγικών δραστηρι-
οτήτων τους με βάση τα 
οικονομικά χαρακτηριστικά 
κάθε χώρας στον πλανή-
τη, ώστε να ελαχιστοποιεί-
ται το κόστος παραγωγής 
και να μεγιστοποιείται το 

κέρδος. Χαρακτηριστικό 
παράδειγμα η βιομηχα-
νία αυτοκινήτων, καθώς οι 
περισσότερο προηγμένες 
τεχνολογικά φάσεις πα-
ραγωγής εγκαθίστανται 
κατεξοχήν σε χώρες με κα-
τάλληλες συνθήκες, ώστε 
να μεγιστοποιείται η σχέ-
ση παραγωγικότητας και 
εργατικού κόστους. Ετσι, 
η ανάπτυξη των παγκό-
σμιων εμπορικών ανταλ-
λαγών αυξανόταν χωρίς 
πολιτικούς περιορισμούς με 
ολοένα και χαμηλότερους 
δασμούς, με πρώτη επωφε-
λούμενη χώρα την Κίνα.

Αν εξαιρέσει κανείς την πε-
τρελαϊκή κρίση του 1973 με 
την πληθωριστική έκρηξη 
που ακολούθησε, λόγω του 
πολέμου στη Μέση Ανατο-
λή, καμιά άλλη πολιτική αι-
τία δεν ανέκοψε την εξέλιξη 
της κυριαρχίας της οικονο-
μίας έναντι της πολιτικής. Η 
στροφή της πολιτικής από 
το κεϊνσιανό στο φιλελεύ-
θερο οικονομικό πρότυπο 
διεθνώς στις αρχές της δε-
καετίας του ’80 θεωρείται 
ότι οφείλεται πρωτίστως 
σε οικονομικά αίτια, λόγω 
υπερβολικής αύξησης των 
κρατικών δαπανών. Ακό-
μη και η κατάρρευση του 
υπαρκτού σοσιαλισμού, το 
1989, αποδίδεται κυρίως 
σε οικονομικά και λιγότερο 
σε πολιτικά αίτια, καθώς 
το σοβιετικό οικονομικό 
σύστημα δεν μπορούσε να 
ανταποκριθεί στις αυξανό-
μενες καταναλωτικές ανά-
γκες του πληθυσμού, όπως 
συνέβαινε στον δυτικό κό-
σμο. Δηλαδή, οικονομικά 
αίτια κυρίως οδήγησαν στη 
μεγάλη πολιτική αλλαγή και 

όχι το αντίθετο. Ούτε η οι-
κονομική κρίση του 2008-
2009 μπορεί να αποδοθεί 
σε πολιτικά ή γεωπολιτικά 
αίτια, αλλά σε δυσλειτουρ-
γίες του οικονομικού συ-
στήματος, που οδήγησαν 
με τη σειρά τους σε πολιτι-
κές εξελίξεις, δηλαδή στην 
άνοδο του δεξιού ή/και του 
αριστερού λαϊκισμού στην 
Ευρώπη και στις ΗΠΑ.

Τα πρώτα σημάδια πρω-
τοκαθεδρίας της (γεω)πο-
λιτικής έναντι της οικονο-
μίας εμφανίστηκαν με την 
προστατευτική πολιτική του 
Προέδρου Τραμπ το 2016 
και την αύξηση των δασμών 
στις εισαγωγές προϊόντων, 
κυρίως από την Κίνα, με το 
πολιτικό σύνθημα «Πρώτα 
η Αμερική» που προκάλεσε 
τριγμούς στην παγκοσμιο-
ποίηση. Αργότερα, το 2020, 
εμφανίστηκε η πανδημία, η 
οποία, λόγω της παύσης 
πολλών παραγωγικών δρα-
στηριοτήτων και της μείω-
σης της ζήτησης (κατανα-
λωτικής και επενδυτικής), 
διέκοψε πολλούς κρίκους 
στην παγκόσμια εφοδιαστι-
κή αλυσίδα της παραγωγής 
και ανέκοψε την προϊούσα 
παγκοσμιοποίηση. Στην πε-
ρίπτωση αυτή, τα αίτια της 
ανακοπής της οικονομικής 
κυριαρχίας ήταν υγειονο-
μικά, προέκυψαν όμως από 
πολιτικές αποφάσεις για 
την προστασία του πληθυ-
σμού από την αρρώστια και 
τον θάνατο. Παράλληλα, η 
πανδημία, προκειμένου να 
αντιμετωπισθεί η οικονομι-
κή δυσπραγία, προκάλεσε 
χαλάρωση της δημοσιονο-
μικής και νομισματικής πο-
λιτικής όλων των κρατών, 

με προφανείς (οικονομικές) 
πληθωριστικές συνέπειες.

Ακολούθησε, στις αρχές του 
2022, η επίθεση της Ρωσί-
ας στην Ουκρανία, η οποία 
αναστάτωσε τις παγκόσμιες 
αγορές σε μια σειρά προϊ-
όντων, από τα ορυκτά καύ-
σιμα (πετρέλαιο και φυσικό 
αέριο) μέχρι τα σιτηρά, τα 
λιπάσματα και τις ζωοτρο-
φές. Δηλαδή, μια καθαρά 
πολιτική και γεωπολιτική 
αιτία προσδιόρισε τις εξελί-
ξεις στην παγκόσμια οικο-
νομία, επιδεινώνοντας την 
πληθωριστική έξαρση σε 
διεθνές επίπεδο. (Η οποία 
είχε ήδη προκληθεί από την 
πανδημία με τη διάρρηξη 
των αλυσίδων προσφοράς 
και τη δημοσιονομική και 
νομισματική χαλάρωση). Η 
αντίδραση των ανεπτυγμέ-
νων κρατών για τον περι-
ορισμό του πληθωριστικού 
φαινομένου ήταν η εφαρ-
μογή περιοριστικής νομι-
σματικής πολιτικής και η 
άνοδος των επιτοκίων από 
τις κεντρικές τράπεζες, με 
άμεση παρενέργεια τη στα-
σιμότητα της οικονομίας 
στις χώρες αυτές.

Στη συνέχεια, στο τέλος 
του 2023, ξέσπασε ο πό-
λεμος στη Γάζα με απρό-
βλεπτες συνέπειες, ως 
προς την επέκτασή του σε 
ολόκληρη τη Μέση Ανατο-
λή, και προφανή επίδραση 
στον πληθωρισμό και στο 
παγκόσμιο εμπόριο μέσω 
της δυσκολίας διέλευσης 
από τη Διώρυγα του Σου-
έζ. Οι επιθέσεις των Χούθι 
στην Ερυθρά Θάλασσα και 
οι προσπάθειες των ΗΠΑ 
για την αναχαίτισή τους 

βρίσκονται σε εξέλιξη. Μια 
ακόμη (γεω)πολιτική αιτία 
που προκαλεί αναταραχή 
στην παγκόσμια οικονομία.

Τέλος, μια πιθανή εκλο-
γή του Τραμπ στις ΗΠΑ, ο 
οποίος θεωρείται ότι θα 
εφαρμόσει και πάλι προ-
στατευτική πολιτική, μπορεί 
να ολοκληρώσει την «αλ-
λαγή παραδείγματος»: από 
την κυριαρχία της οικονο-
μίας επί της πολιτικής στην 
κυριαρχία της (γεω)πολιτι-
κής επί της οικονομίας. Οι 
συνέπειες μιας τέτοιας αλ-
λαγής προφανώς δεν μπο-
ρούν να προσδιορισθούν, 
ούτε βέβαια η διάρκεια αυ-
τής της αλλαγής. Ομως, τα 
πρώτα δείγματα δεν είναι 
πολύ ενθαρρυντικά για την 
ευημερία του πλανήτη, ο 

οποίος επιπλέον κινδυνεύει 
από την κλιματική αλλαγή. 
Και στο πεδίο αυτό βέβαια, 
παρά το γεγονός ότι παρα-
τηρούνται δισταγμοί, είναι 
οι πολιτικές αποφάσεις οι 
οποίες επιδρούν στον προ-
σανατολισμό της οικονομί-
ας σε πράσινη κατεύθυν-
ση προς όφελος, αυτή τη 
φορά, της ανθρωπότητας.

www.real.gr
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα  
Αναστάτωση επικρατεί σε εστιάση και λιανικό εμπόριο με τα 
έργα στον Αγ. Νικόλαο

Σε εξέλιξη βρίσκονται οι 
εργασίες για την δημιουρ-
γία του Ανοιχτού Κέντρου 
Εμπορίου στον Άγιο Νι-
κόλαο, τα οποία παρόλο 
που προχωρούν με αρκετα 
γρήγορους ρυθμούς, έχουν 
φέρει αναστάτωση στους 
επαγγελματίες εστίασης και 
λιανικού εμπορίου που στε-
γάζονται στην περιοχή.
Μιλώντας στο ENA 
CHANNEL, o αντιπρόεδρος 
του Εμπορικού Συλλόγου 
Καβάλας, κ. Ιωάννης Χα-
τζηαβραμίδης, ζήτα την 
υπομονή των συναδέλφων 
του ενω σύμφωνα με πλη-
ροφορίες που έχουν δωθεί 
στους επαγγελματίες, οι 
εργασίες θα ολοκληρω-
θούν πριν απο την έναρξη 
της τουριστικής σεζόν.

Υποτονική η κίνηση στην αγορα της Καβάλας κατα την 
διάρκεια των εκπτώσεων
Ομαλά κυλάει η εκπτωτική 
περίοδος για τα εμπορικά 
καταστήματα της Καβάλας, 
με τους καταναλωτές να 
δίχνουν ενδιαφέρον άλλα 
όπως δηλώνει ο αντιπρό-
εδρος του εμπορικού Συλ-
λόγου Καβάλας, κ. Ιωάννη 
Χατζηαβραμίδη, το αγορά-
στικο κοίνο μετά τις γιορτές 
των Χριστουγέννων είναι 
αρκετά μειωμένο, με τους 
επαγγελματίες να βρίσκο-
νται σε αναμπνή για την 
έναρξη της τουριστικής πε-
ριόδου που φέτος θα φέρει 
αρκετους τουρίστες στην 
περιοχή μας.

Έντονη διαμαρτυρία έφερε απο τους φοιτητές η απόφαση για 
τα ιδιωτικα πανεπιστήμια

Εντόνη ανησυχία έχει φέρει το νέο νομοσχέδιο για τα ιδιωτικά πανεπιστήμια σε όλα τα ιδρύματα της χώρας αλλά και σε όλους τους φοιτητές.
Σύμφωνα με τον κοσμίτορα του ΔΙΠΑΕ Καβαλας, κ. Νάσο Μητρόπουλο, στην Καβάλα, έχουν πραγματοποιήθει μικρές κινητοποιήσεις μεχρί στιγμής και δεν έχει δημιουργηθεί κάνενα 
πρόβλημα με την διεξαγωγή των μαθημάτων με το πρώτο εξάμηνο μάλιστα να έχει ήδη ολοκληρωθεί.
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Ελευθερούπολη 
Βανδαλισμός σε Παιδική χαρά
Αγνωστοι προκάλεσαν 
εκτεταμένες φθορές σε 
παιδική χαρά στην Ελευ-
θερούπολη καταστρέφο-
ντάς την.

Πρόκειται για πράξεις βαν-
δαλισμού και ασυνειδησί-
ας, για τα μικρά παιδιά που 
διασκεδάζουν στα παιχνί-
δια της παιδικής χαράς. Ο 
σεβασμός και η προστασία 
του κοινόχρηστου χώρου 
είναι ζήτημα όλων μας και 
επιβάλλεται να διαφυλά-
ξουμε ό,τι με μεγάλη προ-
σπάθεια και κόστος έχει δη-

μιουργηθεί, συντηρείται με 
χρήματα των δημοτών και 
αποτελεί περιουσία όλων.

Σε ανάρτηση του στα 
Social Media ο Δήμαρ-
χος Παγγαίου, αναφέρει 
τα εξής:

Τι μπορώ να γράψω τώρα 
και πως να περιγράψω την 
αγανάκτηση μου ….. Βαν-
δαλισμός Παιδικής χαράς 
στην Ελευθερούπολη. Ας 
μην ξεχνούμε , ότι η τοπο-
θέτηση καμερών απαγο-
ρεύεται.

«Και τώρα…; Αγωνιζόμαστε!»
Η θεατρική παράσταση ενάντια στον Καρκίνο

Η Θεατρική παράσταση 
«Και τώρα…..; Αγωνιζό-
μαστε!» δεν έρχεται να 
μιλήσει για κάτι καινούργιο.

Δεν έρχεται να μιλήσει για 
κάτι ξένο. Αντιθέτως. Εί-
ναι εδώ για να μας δείξει 
πως σε όλα τα «σκοτάδια» 
υπάρχει και Φως! Ο Καρ-
κίνος ζει ανάμεσα μας και 
συμπεριφέρεται όπως ένας 
ακόμη πολίτης αυτού του 
κόσμου. Έχει δικαιώμα-
τα αλλά και υποχρεώσεις. 
Έχει δικαίωμα να έρθει. 
Έχει όμως και υποχρέωση 
να υποχωρήσει όταν τον 
κοιτάξουμε στα μάτια και 
του πούμε: «Σε ευχαριστώ 
για όσα μου έμαθες. Τώρα 
μπορείς να φύγεις».

Οι πρωταγωνιστές της πα-
ράστασης είναι άνθρωποι 
καθημερινοί. Όλοι εμείς.

Ή μάλλον ήταν, γιατί κανείς 
δεν βγαίνει ίδιος μετά από 
μία τέτοια μάχη!

Σκοπός της Θεατρικής μας 
παράστασης είναι η ευαι-

σθητοποίηση των ανθρώ-
πων απέναντι στον καρκίνο, 
η κατανόηση του προσωπι-
κού αγώνα για επιβίωση 
των ασθενών και φροντι-
στών τους και το αισιόδοξο 
μήνυμα πως τα θαύματα 
μπορούν πάντα να συμβούν 
αρκεί να τα πιστέψουμε!   

Η παράσταση θα παρουσι-
αστεί σε όλη την ελληνική 
επικράτεια και κάνει πρε-
μιέρα το Σάββατο 3 Φε-
βρουαρίου στο Αμφιθέα-
τρο Φρίξος Παπαχριστίδης 
στην Ελευθερούπολη στις 
20.30. Διάρκεια παράστα-
σης 65’. Γενική Είσοδος 
12€.

Μέρος των εσόδων θα δι-
ατεθεί για την στήριξη των 
καρκινοπαθών.

Κείμενο: Αντώνης Κοντά-
κης

Διασκευή – Σκηνοθεσία: 
Στέλλα Φουρναράκη

Βοηθός σκηνοθέτη: Μένη 
Κόκκινου

Κοστούμια: Βάσια Πάτση

Στίχοι τραγουδιού και Σύν-
θεση Πρωτότυπης Μουσι-
κής: Στέλιος Γιαντζακλίδης

Τραγούδι: Δάφνη Για-
ντζακλίδου και Στέλιος 
Γιαντζακλίδης

Σχεδιασμός Φωτισμού: 
Μπάμπης Δεληγιαννί-
δης

Μουσική Επιμέλεια: Πανα-
γιώτης Λαζαρίδης

Δημιουργικό Αφίσας: Άγ-
γελος Καπέλας

Audiovisual assistant: Mr 
Print–Δημήτρης Τσάκα-
λος

Κομμώσεις ηθοποιών: Πε-
ρικλής Τσαχαλίδης

Φωτογραφίες: Ηλίας Κο-
τσιρέας

Μαγνητοσκόπηση Παρά-
στασης: Ηλίας Τσαγγαλί-
δης

Παραγωγή: Στέλλα Φουρ-
ναράκη, Εταιρία Πολι-
τιστικής Εκπαίδευσης, 
Ηθοποιός-Σκηνοθέτης

Παίζουν οι Ηθοποιοί: Δέ-
σποινα Γιαρματζίδου, 
Κυριακή Κυπραίου Ιωαν-
νίδου, Νίκος Παναγιωτί-
δης, Κυριακή Ποιμενί-
δου, Κυριακή Σαρίδου, 
Ελπίδα Σιδηροπούλου.

Ευχαριστούμε τους Ανθή 
Αλατά, Ειρήνη Δημη-
τριάδου, Χρύσα Καλο-
πίση, Άννα Κυρκιζιώτου 

και Μιχάλη Μερκουρό-
πουλο, που δάνεισαν την 
φωνή τους.

Ένα μεγάλο ευχαριστώ 
στους χορηγούς της πα-
ράστασης την Βιομηχα-
νία «ΘΕΡΜΟΠΛΑΣΤΙΚΗ 
Α.Β.Ε.Ε.» (Βασίλειος και  
Κωστής Μπαλόγλου)  
και στο Διοικητικό Συμ-
βούλιο του ΚΟΙΣΠΕ Κα-
βάλας.

Επίσης ένα μεγάλο ευχα-
ριστώ στους υποστηρι-
κτές της παράστασης, τον 

ΔΗΜΟ ΠΑΓΓΑΙΟΥ και το 
ΚΕΝΤΡΟ ΚΑΘΟΔΗΓΗ-
ΣΗΣ ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ 
Κ3.

ΣΤΕΛΛΑ ΦΟΥΡΝΑΡΑΚΗ

Πολιτιστική Εκπαίδευση, 
Ηθοποιός – Σκηνοθέτης

Καλλιτεχνική Διευθύ-
ντρια Δήμου Θάσου

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

     

Περίληψη διακήρυξης ανοιχτής δημοπρασίας για επιλογή αναδόχου
κατασκευής του έργου:

Κατασκευή παιδικών χαρών Δ.Ε. Καβάλας

Ο ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ, προκηρύσσει ανοικτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό, με κριτήριο ανάθεσης την 
πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά με βάση την τιμή, σύμφωνα με τις δια-
τάξεις του N 4782/2021 (ΦΕΚ 36 Α΄) και του  Ν.4412/2016 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, 
για την ανάδειξη αναδόχου εκτέλεσης του έργου: «Κατασκευή παιδικών χαρών Δ.Ε. Καβάλας» 
προϋπολογισμού έργου 149.193,55 (συμπεριλαμβανομένης αναθεώρησης 2.530,30 €), χωρίς 
ΦΠΑ, CPV– 45212130-6.
Το έργο συντίθεται από τις ακόλουθες κατηγορίες εργασιών: (1) Χωματουργικά-Καθαιρέ-
σεις, με προϋπολογισμό 11.161,33 €, (2) Σκυροδέματα, με προϋπολογισμό 46.100,00 €, (3) 
Επενδύσεις-Επιστρώσεις, με προϋπολογισμό 24.123,39 €, (4) Κατασκευές ξύλινες-Με-
ταλλικές, με προϋπολογισμό 38.699,85 €, (5) Δίκτυα Η/Μ, με προϋπολογισμό 22.964,58 €, 
(6) Πράσινο, με προϋπολογισμό 3.614,10 €.  Ο διαγωνισμός θα διεξαχθεί με την χρήση της 
ηλεκτρονικής πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων. Οι 
προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά μέσω της διαδικτυακής 
πύλης www.promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ. Ως ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής 
των προσφορών ορίζεται η 26-02-2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα 10:00πμ. Ως ημερομηνία 
ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 01-03-2024 ημέρα Παρασκευή 
και ώρα 10:00πμ. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα ή ενώσεις αυτών 
που δραστηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΩΝ και ΗΛΕΚΤΡΟΜΗΧΑΝΟΛΓΙΚΩΝ 
(άρθρο 21.1 – 22Γ & 22.Δ της διακήρυξης), και που είναι εγκατεστημένοι σε: (α) σε κράτος – 
μέλος της Ένωσης, (β) σε κράτος – μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), (γ) σε 
τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια 
σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2,4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού 
με την Ένωση Προσαρτήματος Ι της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και (δ) σε τρίτες χώρες που 
δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ’ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή 
πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων. 
Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης του έργου είναι δέκα οκτώ (18) μήνες από την υπογραφή της 
σύμβασης. Τα έγγραφα της σύμβασης θα διατίθενται στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο χώρο 
«ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί» της πύλης  www.promitheus.gov.gr, καθώς και στην ιστοσελίδα 
του Δήμου Καβάλας www.kavala.gov.gr. Εφόσον έχουν ζητηθεί εγκαίρως, ήτοι έως την 19-
02-2024, οι αναθέτουσες αρχές παρέχουν σε όλους τους προσφέροντες που συμμετέχουν στη 
διαδικασία σύναψης σύμβασης συμπληρωματικές πληροφορίες σχετικά με τις προδιαγραφές 
και οποιαδήποτε σχετικά δικαιολογητικά, το αργότερο στις 23-02-2024. Για την συμμετοχή 
στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς, κατά 
τους όρους της παρ. 1α του άρθρου 72 του Ν.4412/2016, εγγυητικής επιστολής συμμετο-
χής, που ανέρχεται στο ποσό των 2.983,00 €  και θα έχει ισχύ τουλάχιστον 10 μήνες και 30 
ημέρες θα απευθύνεται προς τον Δήμο Καβάλας. Το έργο χρηματοδοτείται από ΣΑΤΑ με Κ.Α. 
30.7322.0004. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του 
Δήμου Καβάλας. Περισσότερες πληροφορίες δίνονται στα γραφεία της Δ/νσης Τεχνικών Υπη-
ρεσιών του Δήμου Καβάλας όλες τις εργάσιμες ημέρες και ώρες στο τηλ. 2513500226 (Αικα-
τερίνη Πιλάτου).

ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ ΚΑΙ ΕΡΓΩΝ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ-ΕΡΓΩΝ
Ταχ. Δ/νση: Κων. Παλαιολόγου 4
Ταχ. Κώδ. : 65403
Πληροφορ :Κατερίνα Πιλάτου
Τηλέφωνο : 2513500226 
email: kpilatou@kavala.gov.gr

ΕΣΗΔΗΣ: 205749
ΑΔΑ: 9ΡΔΗΩΕ6-ΘΗ2
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ: 3202/02-02-2024
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“Οχι” στην δημιουργία φωτοβολταϊκού πάρκου λένε 
οι κάτοικοι της Δημοτικής Ενότητας Λεκάνης

Έντονες είναι οι διαμαρτυρίες εκτός των φορέων και των κατοίκων της Δημοτικής ενότητας Λεκάνης για την δημιουργία του φωτοβολταϊκού πάρκου σε πολύ κοντινή απόσταση απο 
τα σπίτια των κατοίκων της Λεκάνης.
Για το συγκεκριμένο θέμα μάλιστα οι κάτοικοι την ερχόμενη Κυριακή 4 Φεβρουαρίου πρόκειται να πραγματοποίησουν σύσκεψη για να πάρουν ομόφωνη απάντηση για το θέμα αυτό.

Γιάννης Πασχαλίδης  
Συνάντηση με τον Γ.Γ του ΥΠΑΑΤ για τους δικαιούχους των 
σχεδίων βελτίωσης Νέστου

Ο Βουλευτής Π.Ε. Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης 
Πασχαλίδης πραγματο-
ποίησε συνάντηση με 
τον Γενικό Γραμματέα 
Ενωσιακών Πόρων και 
Υποδομών του Υπουρ-
γείου Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίμων κ. 
Δημήτριο Παπαγιαννί-
δη.

Ειδικότερα, ο Βουλευτής, 
αμέσως μόλις πληροφορή-
θηκε τον τρόπο διανομής 
των χρημάτων του προ-
γράμματος των σχεδίων 
βελτίωσης, έσπευσε να επι-
σκεφθεί τον Γ.Γ. του Υπουρ-
γείου, προκειμένου να συ-
ζητήσει το θέμα. Μετά τη 
σχετική παρέμβαση του 
Βουλευτή, ο Γ.Γ. ανέφερε 

ότι θα κάνει το καλύτερο 
δυνατό, ώστε να δοθεί η 
βέλτιστη λύση στο ζήτημα.
Επιπλέον, ο Βουλευτής έθι-
ξε για μία ακόμη φορά το  
σοβαρό ζήτημα της άρδευ-
σης νερού από τον ποταμό 
Νέστο, που ταλανίζει τους 
αγρότες της περιοχής. Ο Γ.Γ. 
ενημέρωσε τον Βουλευτή 
πως έθεσε το θέμα στους 
ιθύνοντες της ΔΕΗ και πως 
δεν πρέπει να υπάρχει λό-
γος ανησυχίας. 

Ο  Γιάννης Πασχαλίδης δή-
λωσε σχετικά: «Θερμές ευ-
χαριστίες προς τον Γ.Γ. για 
την εσπευσμένη συνάντη-
ση. Τα ζητήματα που συ-
ζητήθηκαν είναι ιδιαιτέρως 
σοβαρά και εκτιμώ πως θα 
υπάρξει επίλυση. » 

Μακάριος Λαζαρίδης 
«Το αρδευτικό της Ξάνθης δεν επηρεάζει την πεδιάδα 
της Χρυσούπολης»
Ο Βουλευτής Π.Ε. Καβά-
λας της Νέας Δημοκρατί-
ας, κ. Μακάριος Λαζαρί-
δης, με ανάρτησή του στο 
Facebook, ενημερώνει για 
μία ακόμη συνάντηση που 
είχε με το Γενικό Γραμμα-
τέα Ενωσιακών Πόρων και 
Υποδομών του Υπουργείου 
Αγροτικής Ανάπτυξης & 
Τροφίμων κ. Δ. Παπαγιαν-
νίδη.

«Στο επίκεντρο το θέμα με 
τα νερά του Νέστου. Ο κ. 
Παπαγιαννίδης με διαβε-
βαίωσε με στοιχεία ότι η 
άρδευση της πεδιάδας της 
Χρυσούπολης δεν θα επη-
ρεαστεί από το μεγάλο αρ-
δευτικό έργο για την Ξάν-
θη, που έχει ανακοινώσει 
ο ίδιος ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης.
Παραμένω σε συνεχή επι-
κοινωνία με το ΥπΑΑΤ και 
τους αγρότες μας», αναφέ-
ρει στην ανάρτησή του ο κ. 
Λαζαρίδης.

Από: 
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Οι Ηπειρώτες στην Καβάλα και Χρυσούπολη
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Είχα την τιμή να παραβρε-
θώ στην εκδήλωση κοπής 
της πρωτοχρονιάτικης πί-
τας της  Πανηπειρωτικής 
Ένωσης Καβάλας και 
θυμήθηκα με συγκίνηση 
μια αντίστοιχη εκδήλωση 
πριν δέκα χρόνια, στον ίδιο 
χώρο, τότε που η Ένωση 
τιμούσε τα 80 χρόνια της. 
Στην μνήμη μου και οι αεί-
μνηστοι πρόεδροι της Χρή-
στος Ρέμος και Θόδωρος 
Γκόντοβος. Ο καθένας με 
ξεχωριστή προσφορά στο 
σωματείο αυτό που από το 
1934 προσφέρει στην Κα-
βάλα.

 Ιδρύθηκε στις 21 Ιανου-
αρίου του χρόνου εκείνου 
και από τότε, ανελλιπώς 
τιμά και την μνήμη του  νε-
ομάρτυρος Αγίου Γεωρ-
γίου εξ Ιωαννίνων αλλά 
τους Ηπειρώτες μέλη της 
που δεν είναι στη ζωή, με 
μνημόσυνο στον Καθεδρι-
κό Ιερό Ναό του Αποστό-
λου Παύλου. Οι Ηπειρώτες 
της Καβάλας είχαν πρω-
τοστατήσει στην στήριξη 
του αγώνα των στρατευ-
μένων Ελλήνων το 1940 
στα βουνά της Πίνδου. 
Κάθε επιτυχία του Στρατού 
γιορτάζονταν με πανηγυ-
ρική θεία λειτουργία, στην 
οποία πρωτοστατούσαν οι 
Ηπειρώτες της Καβάλας, 
στον Άγιο Παύλο. Δέματα 
γίνονταν για τους αγω-
νιζόμενους στρατιώτες 

όπως και καταθέτονταν 
τιμαλφή και χρήματα για 
την ενίσχυση του αγώνα. 
Στην εκδήλωση φέτος η 
πρόεδρος της Ένωσης, πα-
ρουσία εκπροσώπων των 
τοπικών αρχών αλλά και 
των μελών της, μίλησε για 
τις δράσεις της Ένωσης και 
κάλεσε τα μέλη και τους 
φίλους να συμμετάσχουν 
στις δραστηριότητες αυ-
τές, παρουσιάζοντας και 
την νεοσύστατη χορωδία. 
Την πίτα ευλόγησε ο π. 
Ευάγγελος Υφαντίδης. 
Η Ένωση που συμπληρώ-
νει φέτος 90 χρόνια πα-
ρουσίας στην πόλη της 
Καβάλας με ένα πλούσιο 
πολιτιστικό και κοινωνικό 
έργο. Τα μέλη της, έλκουν 
την καταγωγή τους από 
την Ήπειρο και βρίσκονται 
εδώ από τα τέλη του 19ου 
αιώνα.

ΣΤΗΝ ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

Μετά την απελευθέρωση 
της Καβάλας, τον Ιούνιο 
του 1913, ο Ελληνικός 
Στρατός κατευθύνθηκε 
ανατολικότερα και τον Ιού-
λιο .έμπαινε στην πόλη 
της Χρυσούπολης , στο 
ονομαζόμενο τότε Σαρή 
Σαμπάν. Ο λιγοστός Ελ-
ληνικός πληθυσμός υπο-
δέχονταν με λαχτάρα τις 
δυνάμεις της ελευθερίας 
και η Ελληνική σημαία κυ-
μάτιζε στην μικρή πόλη.

Ζωντανό κομμάτι της πό-
λης και της διαχρονικής 
της ιστορίας ο Σύλλογος 
Ηπειρωτών Επαρχίας Νέ-
στου . Ο σύλλογος έχει 
κυκλοφορήσει μια έκδοση  
με τίτλο “Ενθυμήσεις η 
Χρυσούπολη της μνήμης”. 
Ένα θαυμάσιο φωτογραφι-
κό Λεύκωμα της περιόδου 
1920 – 1970 που συνέλ-
λεξε ο Σύλλογος και ειδικά 
ο πρόεδρος του Χρήστος 
Γκόρδης.

Στο αρχείο του Συλλόγου, 
σημειώνουμε ότι υπάρχουν 
πάνω από 700 φωτογρα-
φίες και στα γραφεία του 
Συλλόγου λειτουργεί μόνι-
μη φωτογραφική έκθεση. 
Ο Δήμος Χρυσούπολης 
είχε βοηθήσει στην έκδοση 
του λευκώματος . 

ΟΙ ΗΠΕΙΡΩΤΕΣ

Από διάφορες ιστορικές 
πηγές πληροφορούμαστε 
όμως και για την παρουσία 
των Ηπειρωτών στην περι-
οχή και ειδικά στην Ανατο-
λική Μακεδονία και Θράκη.
Σε πολλές περιπτώσεις εί-
ναι οι πρώτοι Χριστιανοί 
που εγκαταστάθηκαν, σαν 
δραστήριοι εμποροβιοτέ-
χνες και μάλιστα σε περιο-
χές που κατοικούσαν απο-
κλειστικά Οθωμανοί, όπως 
στο Σαρή Σαμπάν, Κερα-
μωτή Καγιά Μπουνάρ (Πε-
τροπηγή), Κύργια και Άγιο 
Αθανάσιο. Στον τρίτο τόμο 
των Προξενικών αρχεί-
ων Θράκης, του Πέτρου 
Γεωργαντζή, ο Γενικός 
επιθεωρητής Σχολείων, 
Δημήτριος Σάρος, στις 
30 Απριλίου 1906, ανα-
φέρει ότι στα 18 χωριά της 
περιοχής της Χρυσούπο-
λης είναι εγκατεστημένοι 
παντοπώλες Βλαχόφωνοι 
Έλληνες Ηπειρώτες, ιδι-
οκτήτες κτηματικής πε-
ριουσίας και ότι το Σαρή 
Σαμπάν προοδεύει με την 
ανέγερση νέων οικοδο-
μών και την εγκατάσταση 
καθημερινά περισσότερων 
Βλαχόφωνων Ηπειρωτών. 
Συνεχίζει δε ότι: “ Ελληνική 

κοινότης ήρχισε να καταρ-
τίζεται το 1884, τότε εκτί-
σθη και η ημετέρα εκκλη-
σία του Αγίου Δημητρίου, 
δαπάνη και φροντίδα κυρί-
ως Ηπειρωτών (Λαϊστινών) 
σπάνιων σχεδόν παντοπω-
λών. Ως διδακτήριον χρη-
σιμεύει ένα δωμάτιο που 
παραχωρεί στο χάνι του ο 
Λαϊστινός Παπαδόπουλος”. 
Στη Δράμα, αναφέρει πάλι 
ο Σάρος, το Μάρτιο του 
1906, είναι εγκατεστημέ-
νοι περίπου 100 Κρουσο-
βίτες κι ότι στους 3203 
Έλληνες οι 1.500 είναι 
παρεπιδημούντες Ελληνό-
βλαχοι.

Η ανοδική αυτή πορεία 
ανακόπτεται όταν ο Βουλ-
γαρικός στρατός, στις 8 
Νοεμβρίου του 1912 
καταλαμβάνει τη Δυτική 
Θράκη και την Ανατολική 
Μακεδονία. Στη διάρκεια 
αυτής της κατοχής, που 
κρατά μέχρι τις 12 Ιου-
λίου 1913, οι Χριστιανοί 
υπέστησαν πολλά δεινά, 
διώκονται, συλλαμβάνο-
νται φυλακίζονται, οδη-
γούνται όμηροι στη Βουλ-
γαρία. 

Στη Δράμα και στο Δο-
ξάτο, μεταξύ των σφαγι-
ασθέντων, είναι και Βλα-
χόφωνοι Έλληνες, στη 
Χρυσούπολη δολοφονείται 
από τους Βουλγάρους, ο 
Λαϊστινός Θεόδωρος Σα-
χρόνης. Μεταξύ των ομή-
ρων είναι από την Ξάνθη, 
ο έμπορος και κτηματίας 
Γεώργιος Λαλαζήσης, ο 
Παναγιώτης Μπαρτζόπου-
λος και ο Γεώργιος Χού-
λας από την Αβδέλα. Από 
την Κομοτηνή ο Λαϊστινός 
Χριστόφορος Ποάλας, ιδι-
οκτήτης του ξενοδοχείου 
“Κωνσταντινούπολις” και 
από τα χωριά της Κόνιτσας 
ο Μπλέτσας Ευάγγελος, 
πατέρας του πρώην Δη-
μάρχου Κομοτηνής , Δημη-
τρίου Μπλέτσα, οι Λαϊστι-
νοί Νικόλαος και Αλέξιος 
Αλεξίου από τα Κιμμέρια 
Ξάνθης. Στις 13 Ιουλίου 
1913 η Ξάνθη απελευθε-

ρώνεται, πριν όμως προ-
φτάσει να πανηγυρίσει την 
απελευθέρωσή της στις 28 
Ιουλίου του 1913, όλη 
η Δυτική Θράκη μέχρι τον 
Νέστο, εκτός από την περι-
οχή της Σταυρούπολης, με 
τη συνθήκη του Βουκουρε-
στίου παραχωρείται στους 
Βουλγάρους. Οι κάτοικοι 
εγκαταλείπουν την πόλη 
κι όσοι μένουν, φυγαδεύ-
ουν τις οικογένειές τους 
πέρα από τον Νέστο, στη 
Χρυσούπολη, Καβάλα, 
Δράμα, Θεσσαλονίκη, 
καθώς και στις ιδιαίτερες 
πατρίδες τους. Αυτοί που 
παρέμειναν είναι υποχρε-
ωμένοι να πληρώνουν 
φόρους δυσβάστακτους. 
Ορισμένοι συνεχίζουν τις 
δραστηριότητές τους σε 
άλλες πόλεις.

ΜΕΤΑΠΟΛΕΜΙΚΑ

Φτάνοντας στην μεταπο-
λεμική περίοδο το 1944 
με 1945 διορίζεται πρόε-
δρος της τότε κοινότητας 
Χρυσούπολης , ο Δημή-

τριος Γουβίτσας και το 
1950 με 1952 εκλέγεται 
πρόεδρος ο Αθανάσιος 
Παπαθανασίου και οι 
δυο καταγόμενοι από τη 
Λάιστα.

Ο σημερινός πρόεδρος 
του Συλλόγου Ηπειρωτών 
Χρυσούπολης , Χρήστος 
Γκόρδης, που κατάγε-
ται από την Λάιστα, ήταν 
εκλεγμένος επί 4 θητείες 
δημοτικός σύμβουλος και 
πρόεδρος του Δημοτικού 
συμβουλίου για 8 χρόνια.
Στις φωτογραφίες: κτίρια 
ιστορίας στην Χρυσούπο-
λη, ο Γεώργιος Παπανδρέ-
ου σε επίσκεψη του στην 
δεκαετία του 1960, χάρτης 
των πρώτων δεκαετιών 
του 20ου αιώνα της περι-
οχής του Νέστου αλλά και 
μια κάρτ – ποστάλ για την 
Χρυσούπολη.

..
*Ο Κωνσταντίνος Π. 

Παπακοσμάς 
καταγράφει τη νεότερη 

ιστορία της πόλη

2

1

3

5

4



ΘΑΣΟΣΑΝΑΛΥΤΗΣ 7info@enachannel.gr
Δευτέρα 5 Φεβρουαρίου 2024 ΘΑΣΟΣ

Θασιακή Ένωση Καβάλας 
Επιστολή για το παλαιό αρχοντικό του Βασίλη Βασιλικού

Στον Θεολόγο Θάσου δι-
ασώζεται παλαιό αρχο-
ντικό, που αποτελούσε 
ιδιοκτησία του συγγρα-
φέα, Βασίλη Βασιλικού.

Η ανέγερση του ιστορικού 
αυτού κτίσματος έγινε από 
τον Νικόλαο Βασιλείου 
(1840 – 1911), προπάπ-
πο του Βασίλη Βασιλικού. 

Μετά τον θάνατο αυτού 
πέρασε στον Βασίλη Βα-
σιλικό, παππού του συγ-
γραφέα, και στη συνέχεια 
στον πατέρα του, Νικόλαο 

Βασιλικό.

Τα τελευταία χρόνια ο Βα-
σίλης Βασιλικός επισκεύ-
ασε το οίκημα και διέμε-
νε σ’ αυτό τα καλοκαίρια. 
Πρόθεση της συζύγου και 
της κόρης του Βασίλη Βα-
σιλικού είναι η αρχοντική 
αυτή οικία να πωληθεί. Ήδη 
υπάρχουν αρκετοί υποψή-
φιοι αγοραστές, μεταξύ 
των οποίων και βαλκάνιοι.

Με την παρούσα επιστολή 
θα θέλαμε να σας παρακα-
λέσουμε, όπως παρέμβετε 
για την αγορά του, προκει-
μένου να στεγαστεί εκεί το 
Ιστορικό και Λαογραφικό 
Μουσείο Θάσου.

Πιστεύουμε ότι δεν θα 
πρέπει αρχοντικά παλαιών 

οικογενειών της Θάσου να 
περιέρχονται σε ξένους και 
δη ένα οίκημα, το οποίο 
στέγασε μια τέτοια προσω-
πικότητα, παγκοσμίου φή-
μης. Αντιθέτως,θεωρούμε 
ότι είναι η κατάλληλη συ-
γκυρία το αρχοντικό αυτό 
να περιέλθει στο Ελληνικό 
Δημόσιο και να παραμείνει 
ως μνημείο- κληρονομιά 
της χώρας μας, προάγο-
ντας ταυτόχρονα τον πο-
λιτισμό και την ιστορία της. 
Τούτο θα το προτιμούσε και 
ο ίδιος ο αείμνηστος Βασί-
λης Βασιλικός.

Ο συγγραφέας, μετά την 
αποκατάσταση της οικίας 
του, αναφέρει στο «Ημερο-
λόγιο Θάσου», που κυκλο-
φόρησε το 2015 από τις 
εκδόσεις Guteberg: «Νιώ-

θω μια παράξενη ηρεμία 
και ευδαιμονία καθώς πρω-
τοκατοικώ το πατρικό μου 
σπίτι στη Θάσο. Τα πνεύμα-
τα των προγόνων μου σαν 
να με ευχαριστούν που το 
αποκατέστησα στις παλιές 
του δόξες…

Είμαι ευτυχής που επέστρε-
ψα από εκεί που ξεκίνησε ο 
πατέρας μου. Αυτό αποτε-
λεί και την κρυφή πηγή της 
τωρινής μου ευδαιμονίας… 
ένας Οδυσσέας κι εγώ, που 
επιστρέφει στη δική του 
Ιθάκη».

Αξιότιμη κυρία Υπουργέ, εί-
ναι ευκαιρία να παρέμβετε 
τώρα, ώστε το ακίνητο να 
καταστεί και η δική μας 
«Ιθάκη».

Χρονιά σημαντικών έργων για την ΔΕΥΑ της Θάσου

Κώστας Μανίτσας: Η αύ-
ξηση της τουριστικής κί-
νησης μας γεμίζει χαρά, 
ενώ αποτελεί παράλλη-
λα και μια μεγάλη ευθύ-
νη και ένα στοίχημα για 
εμάς / Είμαστε στο παρά 
πέντε της δημοπράτησης 
των δύο μεγαλύτερων 
ίσως έργων μας

Χρονιά σημαντικών έργων 
και παρεμβάσεων που θα 
βελτιώσουν κατά πολύ τις 
υποδομές, θα είναι και το 
2024 για τη Δ.Ε.Υ.Α. Θά-
σου, σύμφωνα με όσα δή-
λωσε στον «Ενήμερο», ο 
πρόεδρος της Επιχείρησης, 
Κώστας Μανίτσας.

Όπως υπογράμμισε χαρα-
κτηριστικά, η τουριστική 
έκρηξη που καταγράφε-
ται τα τελευταία χρόνια 
στο νησί, υποχρεώνει τη 

Δ.Ε.Υ.Α.Θ. να προχωρήσει 
όλα τα απαραίτητα έργα 
υποδομών σε ύδρευση, 
αποχέτευση, αλλά και βι-
ολογικούς καθαρισμούς 
στους περισσότερους οικι-
σμούς του νησιού.

«Και η φετινή τουριστική 
περίοδος θα είναι εξαι-
ρετική για το νησί μας, 
γεγονός που μας γεμί-
ζει με χαρά, ενώ αποτε-
λεί παράλληλα και μια 
μεγάλη ευθύνη και ένα 
στοίχημα για εμάς, το 
οποίο πρέπει να κερδη-
θεί…»

«Όπως είναι γνωστό το 
νησί της Θάσου σε ποσο-
στό 90% πλέον βασίζει την 
οικονομία του στο τουρι-
στικό προϊόν κι ως εκ τού-
του είμαστε υποχρεωμένοι 
να βελτιώνουμε διαρκώς 

τις υποδομές μας. Όπως 
δείχνουν τα μέχρι στιγμής 
στοιχεία και η φετινή του-
ριστική περίοδος θα είναι 
εξαιρετική για το νησί μας, 
γεγονός που μας γεμίζει με 
χαρά, ενώ αποτελεί παράλ-
ληλα και μια μεγάλη ευ-
θύνη και ένα στοίχημα για 
εμάς, το οποίο πρέπει να 
κερδηθεί. Πιστεύω ότι όλα 
θα κυλήσουν ομαλά και 
θα ανταποκριθούμε όσο 
καλύτερα γίνεται στις με-
γάλες απαιτήσεις που έχει 
και αυτή η χρονιά και δη η 
τουριστική περίοδος», επι-
σήμανε σχετικά ο πρόεδρος 
της Δ.Ε.Υ.Α. Θάσου.

«Έχουμε δημοπρατήσει 
μέχρι στιγμής αρκετά 
και σημαντικά έργα και 
είμαστε στο παρά πέντε 
της δημοπράτησης των 
δύο μεγαλύτερων ίσως 

έργων μας, που είναι οι 
βιολογικοί καθαρισμοί 
του Πρίνου και της Πο-
ταμιάς…»

«Το κύριο μέλημά μας ως 
Δ.Ε.Υ.Α. Θάσου, αφορά την 
εύρυθμη λειτουργία της 
ύδρευσης και της αποχέ-
τευσης σε όλους τους οικι-
σμούς του νησιού. Έχουμε 
δημοπρατήσει μέχρι στιγ-
μής αρκετά και σημαντικά 
έργα και είμαστε στο παρά 
πέντε της δημοπράτησης 
των δυο μεγαλύτερων 
ίσως έργων μας, που είναι 
οι βιολογικοί καθαρισμοί 
του Πρίνου και της Πο-
ταμιάς (αναβάθμιση), που 
στο σύνολό τους φτάνουν 
τα 16 εκατομμύρια ευρώ. 
Παράλληλα, αρχίζουμε το 
έργο του δικτύου ύδρευ-
σης – αποχέτευσης της 
Καλλιράχης. Το εξωτερικό 
δίκτυο βρίσκεται πλέον στα 
μισά και οδεύουμε προς το 
τέλος (Σκάλα Ραχωνίου – 
Σκάλα Καλλιράχης), όπου 
τις προηγούμενες δυο χρο-
νιές είχαν ανακύψει πολλά 
προβλήματα. Φέτος το κα-
λοκαίρι αυτά θα είναι μια 
πικρή ανάμνηση», τόνισε 
στη συνέχεια των όσων 
είπε στον «Ε» ο Κώστας 
Μανίτσας. 

Σειρά παίρνουν στη συ-

νέχεια οι ορεινοί οικι-
σμοί της Θάσου – Πα-
ρελήφθησαν οι μελέτες 
ύδρευσης για Παναγία 
– Ποταμιά

«Από εκεί και μετά περνάμε 
στους ορεινούς οικισμούς 
του νησιού. Έχουμε ήδη πα-
ραλάβει τις μελέτες ύδρευ-
σης για Παναγία – Ποταμιά 
και προχωράμε να πάρουμε 
και μελέτες αποχέτευσης 
για τους δυο αυτούς οικι-
σμούς, γιατί τα δίκτυα απο-
χέτευσής τους ήταν επί της 
ουσίας από κτίσεως χω-
ριών, καθώς λόγω της μορ-
φολογίας του εδάφους οι 
αγωγοί ήταν φτιαγμένοι με 
πέτρες, σαν υδραύλακες. 
Οπότε παραλαμβάνοντας 
και αυτά είμαστε έτοιμοι 
μόλις ανοίξει πρόγραμμα 
για ύδρευση να καταθέ-
σουμε το εξ ολοκλήρου νέο 
δίκτυο ύδρευσης των Λιμε-
ναρίων, του Θεολόγου και 
τα χωριά Παναγία – Ποτα-
μιά που προανέφερα», ση-
μείωσε ακόμη ο πρόεδρος 
της Δ.Ε.Υ.Α. Θάσου.

«Κανείς δεν γνωρίζει τί-
ποτα ακόμη για το θέμα 
των συγχωνεύσεων των 
Δ.Ε.Υ.Α. – Όλοι έχουμε 
εμπειρία και γνωρίζουμε 
πως ότι συγχωνεύτηκε 
σε μεγάλο βαθμό, δεν 

έφερε κανένα απολύτως 
αποτέλεσμα – Συνεχί-
ζουμε να είμαστε ανήσυ-
χοι…»

«Γενικότερα και το 2024, 
αλλά και το 2025 και 2026 
θα είναι χρονιές σημα-
ντικών έργων, καθώς θα 
έχουμε νέα προγράμματα, 
αρκεί βέβαια να έχουμε μια 
αίσια κατάληξη με το θέμα 
των συγχωνεύσεων. Για 
αυτό το θέμα πάντως τίπο-
τα απολύτως δεν έχει γίνει 
ακόμη. Πρόσφατα είχα συ-
νομιλία με τον υφυπουργό 
Εσωτερικών. Είναι προς δι-
αβούλευση το θέμα. Πάνω 
στο τραπέζι είναι πολλές οι 
προτάσεις. Μένει να δού-
με τι θα προκύψει με τη 
διαβούλευση, αλλά ακόμη 
κανείς δεν γνωρίζει τίποτα, 
γιατί δεν έχει μπει το θέμα 
στο τραπέζι του υπουργι-
κού συμβουλίου. Συνεχί-
ζουμε να είμαστε ανήσυχοι, 
δεν το συζητάμε αυτό. Όλοι 
έχουμε εμπειρία και γνωρί-
ζουμε πως ότι συγχωνεύ-
τηκε σε μεγάλο βαθμό, δεν 
έφερε κανένα απολύτως 
αποτέλεσμα», υπογράμμισε 
καταληκτικά στις δηλώσεις 
που έκανε στον «Ενήμερο» 
ο Κώστας Μανίτσας.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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“Δεν είναι εξωφρενικές οι αυξήσεις στο πάρκινγκ 
της Δημοτικής Αγοράς Καβάλας”

Την δική του τοποθέτηση 
μετά την επιστολή του προ-
έδρου της ΟΕΒΕ Καβάλας 
Θόδωρου Χατζηχρήστου 
για τις αυξήσεις στις τιμές 
του πάρκινγκ της Δημοτι-
κής Αγοράς Καβάλας (δια-
βάστε εδώ) έκανε μέσα από 

την εκπομπή Αναλυτής του 
ENA Channel ο Αντιδήμαρ-
χος Τουρισμού Τάκης Αγγε-
λίδης.

Όπως τόνισε ο κ. Αγγελίδης 
οι συγκεκριμένες αυξήσεις 
δεν είναι καθόλου εξωφρε-

νικές και ανέφερε επίσης 
ότι πρόθεση του Δήμου εί-
ναι σταδιακά να μειωθούν 
οι μόνιμα μισθωμένες θέ-
σεις για να διατεθούν πε-
ρισσότερες σε όσους χρη-
σιμοποιούν τους χώρους 
καθημερινά.

ΝΔ Καβάλα 
Ο Κώστας Γκιουλέκας στην κοπη πίτας της ΔΕΕΠ

Η εκδήλωση κοπής πίτας 
της ΝΔ Καβάλας, θα πραγ-
ματοποιηθει στο ξενοδο-
χείο Lucy, την Κυριακή 11 
Φεβρουαρίου 2024, με 
την παρουσια του βουλευ-
τή Θεσσαλονίκης Κώστα 
Γκιουλέκα.

Το ανώτατο παράσημο της Σαουδικής Αραβίας 
στον Νικόλαο Παναγιωτόπουλο

Στον Βουλευτή Καβάλας 
της Νέας Δημοκρατίας 
και τέως Υπουργό Εθνι-
κής Αμύνης κ. Νικόλαο 
Παναγιωτόπουλο απο-
νεμήθηκε το παράσημο 
Α’ Τάξεως του Τάγματος 
του Βασιλέα της Σαου-
δικής Αραβίας Αμπντου-
λαζίζ Α’, την υψηλότερη 
τιμή που μπορεί να λάβει 
ένας πολίτης.

Η τελετή πραγματοποιήθη-
κε στην οικία του Πρέσβη 
της Σαουδικής Αραβίας στο 
Ψυχικό, σε ένδειξη ανα-
γνωρίσεως του έργου που 
επιτέλεσε ο κ. Παναγιωτό-
πουλος για την ενίσχυση 
της στρατηγικής αμυντικής 
σχέσεως και συνεργασίας 
Αθηνών και Ριάντ.

Την παρασημοφόρηση 
έκανε ο Πρέσβης της Σα-
ουδικής Αραβίας Δρ. Σα-
άντ Αλαμάρ (Dr. Saad 
Alammar) εκπροσώποντας 
τον Βασιλέα Σαλμάν μπιν 
Αμπντουλαζίζ Αλ Σαούντ 
(Salman bin Abdulaziz Al 
Saud), κατ’ εφαρμογή σχε-
τικού Βασιλικού Διατάγ-
ματος, το οποίο ανέγνωσε 
ο Ακόλουθος Άμυνας Συ-
νταγματάρχης Ρασίντ Αλα-
μπουντί (Rashed Alaboudi).

Παρόντες ήταν ο Αρχηγός 
ΓΕΕΘΑ Στρατηγός Δημή-
τριος Χούπης, ο Στρατηγός 
ε.α. και επίτιμος Α/ΓΕΕΘΑ 
Κωσταντίνος Φλώρος, η 
Διευθύντρια Εθιμοτυπίας 
του Υπουργείου Εξωτε-
ρικών Πρέσβης κ. Αγλαΐα 
Μπαλτά και ο Διευθυντής 

Ε’ Κλάδου ΓΕΕΘΑ Αντι-
στράτηγος Κωνσταντίνος 
Κολοκοτρώνης,

Μετά την τελετή, ο Βου-
λευτής Καβάλας κ. Νικό-
λαος Παναγιωτόπουλος 
δήλωσε σχετικά:

«Η Ελλάδα και η Σαουδι-
κή Αραβία συνδέονται με 
δεσμούς ισχυρής φιλίας. 
Είναι τιμή μου που εργά-
σθηκα υπό τις κατευθύν-
σεις του Πρωθυπουργού κ. 
Κυριάκου Μητσοτάκη για 
την ενίσχυση των σχέσεων 
ανάμεσα στους λαούς και 
τις Ένοπλες Δυνάμεις των 
χωρών μας.

Με το βασίλειο της Σαουδι-
κής Αραβίας μοιραζόμαστε 
κοινές ανησυχίες για τις 

γεωστρατηγικές προκλή-
σεις στην ευρύτερη περιοχή 
αλλά και κοινό όραμα να 
εργαστούμε στενά για την 
ειρήνη, τη σταθερότητα και 
την ευημερία στην Ανατολι-
κή Μεσόγειο και τη Μέση 
Ανατολή.

Καρπός αυτής της δουλειάς 
είναι η Συμφωνία Διευθέ-
τησης Καθεστώτος Ενό-
πλων Δυνάμεων Ελλάδας 
– Σαουδικής Αραβίας, την 
οποία υπογράψαμε στις 20 
Απριλίου 2021 στο Ριάντ. 
Βάσει αυτής, προβλέπεται 
η συγκρότηση της Ελλη-
νικής Δύναμης Σαουδικής 
Αραβίας και η διάθεση μιας 
Πυροβολαρχίας Κατευθυ-
νομένων Βλημάτων (ΠΚΒ) 
του αντιαεροπορικού συ-
στήματος μεγάλου βεληνε-

κούς “Patriot”.

Σκοπός της αποστολής εί-
ναι η ενίσχυση της αεράμυ-
νας και της αντιπυραυλικής 
προστασίας του Βασιλείου 
της Σαουδικής Αραβίας στο 
πλαίσιο υλοποίησης της 
διεθνούς πρωτοβουλίας 
«Integrated Air and Missile 
Defence Concept».

Γιατί, σε τελική ανάλυση, 
όπως ακριβώς συμβαίνει 
με τους φίλους, οι καλοί 
σύμμαχοι στην ανάγκη φαί-
νονται».

Ο σχεδιασμός

Το παράσημο του Τάγματος 
του Βασιλέα της Σαουδικής 
Αραβίας Αμπντουλαζίζ στη-
ρίζεται σε χρυσή ημισέληνο 
με σταυρωμένα ξίφη και 
κλάδους δάφνης. Έχει σχή-
μα χρυσού αστέρα με επτά 
ακτίνες σε σχήμα ρόμβου 
γύρω από ένα φάτνωμα 
λευκού σμάλτου με χρυ-
σούς κλάδους δάφνης, ενώ 
στο κεντρικό κύκλο από 
λευκό σμάλτο υπάρχει επι-
χρυσωμένο αραβογράφημα 
με το όνομα του Σαουδά-
ραβα Μονάρχη.
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Αυξημένη και πάλι η τιμή των καυσίμων κίνησης 
και θερμανσης

Οι αλλαγές και τα ανεβο-
κατεβάσματα στην τιμή του 
πετρεαλαίου θέρμανσης 
και κίνησης, συνεχίζονται 
και στις αρχές του Φερουα-
ρίου, όπου σύμφωνα με τον 
αντιπρόεδρο του Σωματεί-
ου Βενζινοπωλών Καβά-
λας, κ. Μιχάλη Μεταξά τις 
τελευταίες ημέρες παρατη-
ρείται και πάλι άυξηση της 
τιμής, με την καταναλω-
τική κίνηση στα πρατήρια 

υγρών καυσίμων της Καβά-
λας να παραμένει σταθερά 
μειωμένη.

Ενω σύμφωνα με τον κ. Με-
ταξά, θα έπρεπε να γίνουν 
ενέργειες απο την πλευρά 
της κυβέρνησης, ωστε να 
υπάρξει στήριξη και προς 
τις επιχειρήσεις αλλα και 
προς τους πολίτες.

Σύνδεσμος Επιχειρήσεων και Βιομηχανιών Λιπασμάτων 
Πρωταγωνιστής στην προώθηση βέλτιστων πρακτικών
Η συμμετοχή του Συν-
δέσμου Επιχειρήσεων 
και Βιομηχανιών Λιπα-
σμάτων (ΣΕΒΛ) στην 
Agrotica 2024 ενισχύει 
ακόμη περισσότερο τον 
αγροτικό κλάδο και τη 
βιομηχανία λιπασμάτων.

Η συμβολή του ΣΕΒΛ στον 
τομέα των λιπασμάτων και 
των χημικών αναδεικνύεται 
ως σημαντική, ενισχύοντας 
την εξέλιξη και βελτίωση 
του κλάδου. Οι προσπάθει-
ες του ΣΕΒΛ να διαδραμα-
τίσει έναν σημαντικό ρόλο 
στην ανάπτυξη του τομέα 
και στην προώθηση βιώσι-
μων πρακτικών αποτελούν 
σημαντικό μέρος της ευ-

ρύτερης προσπάθειας για 
αειφόρο αγροτική παρα-
γωγή. Οι στόχοι του ΣΕΒΛ 
ενισχύουν τη συνεργασία 
σε επίπεδο βιομηχανίας και 
επιχειρήσεων, προωθώντας 
την ανταλλαγή γνώσεων 
και την υιοθέτηση καινοτό-
μων τεχνολογιών.

Με τον τρόπο αυτό, ο ΣΕΒΛ 
συνεισφέρει στην εδραίω-
ση του αγροτικού κλάδου 
ως κύριου παράγοντα για 
τη βιώσιμη ανάπτυξη, ενι-
σχύοντας παράλληλα τον 
ρόλο του ως πρωταγωνι-
στή στην προώθηση των 
βέλτιστων πρακτικών στον 
τομέα των λιπασμάτων και 
των χημικών.

Εκθεση agrotica 
Δυναμική παρουσία της Εταιρείας Dekagro

Η παρουσία της εταιρεί-
ας Dekagro στην έκθεση 
Agrotica του 2024 επι-
βεβαιώνει τη σημασία 
που δίνεται στη χρήση 
λιπασμάτων και βιοδι-
εγερτικών στη γεωργία 
και την αγροτική παρα-
γωγή.

Η εταιρεία προωθεί τον ση-
μαντικό ρόλο αυτών των 
προϊόντων στην επίτευξη 
αειφορικής γεωργίας και 
υψηλής παραγωγικότητας 
με ταυτόχρονη διατήρηση 
της υγείας του εδάφους και 
του περιβάλλοντος.

Η ενίσχυση της Agrotica 
ως σημείου αναφοράς για 
τον αγροτικό κλάδο στα 
Βαλκάνια και στη ΝΑ Ευ-
ρώπη, σε συνδυασμό με 
τη διεθνή ακτινοβολία της, 
αναμένεται να συμβάλει 
στο άνοιγμα νέων αγορών 
για την ελληνική αγροτι-
κή παραγωγή. Η παρουσία 
της Dekagro αντανακλά 
την επιθυμία της εταιρείας 
να είναι ενεργό μέλος του 
αγροτικού κοινού και να 
συνεισφέρει στη βελτίωση 
των πρακτικών και των τε-
χνολογιών στον τομέα.

Η ανάδειξη του σημαντικού 
ρόλου των λιπασμάτων και 
βιοδιεγερτικών υπογραμ-
μίζει την προσήλωση της 
Dekagro στις αρχές της 
αειφορικής γεωργίας και 
στην προστασία του περι-
βάλλοντος. Η σωστή χρή-
ση αυτών των προϊόντων 
θα συμβάλει στην επίτευξη 
υψηλής παραγωγικότη-
τας, ενώ ταυτόχρονα θα 
διασφαλίζει την υγεία του 
εδάφους και τον σεβασμό 
προς το περιβάλλον.
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΣΧΟΛΙΚΟ ΑΓΧΟΣ

Μηνύματα, διαχρονικά ίσως
Το άγαλμα του Αδαμάντιου Κοραή στολίζει την αριστερή πλευρά της εισόδου του Εθνικού Καποδιστριακού 
Πανεπιστημίου Αθηνών. Πρόκειται για έργο του γλύπτη Γ. Βρούτου.Ο Κοραής παριστάνεται καθήμενος κρα-
τώντας ‘’γραφίδα’’ και ‘’επιμήκη δέλτον’’ επι του οποίου αναγράφεται το παρακάτω παράγγελμά του : 

‘’Η ελευθερία τέκνα μου, δεν αγαπά να κατοικεί εις τόπους όπου δεν βασιλεύει η αρετή και η χρηστοήθεια’’.

Όμως και στο μνημείο όπου αναπαύονται τα λείψανα του μεγάλου δασκάλου αντί επιγράμματος υπάρχουν3 
λέξεις ΠΙΣΤΙΣ ΠΑΤΡΙΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 

Αξίζει να προβληματιστούμε;

ΔΙΟΓΕΝΗΣ
Κάποτε ο Διογένης πληροφορήθηκε από κάποιον αθλητή ότι επειδή 
δεν βγάζει αρκετά από το επάγγελμά του σκέφτεται να γίνει για-
τρός.

΄΄Καλά θα κάνεις. Έτσι θα εκδικηθείς όσους σε νίκησαν ως τώρα’’ 
απάντησε ο φιλόσοφος. 

1.2.1830  Επανάσταση στο Ναύπλιο. Οι επαναστάτες ζητούν 
συγκρότηση Εθνοσυνέλευσης προς ‘πληρώσιν παντός ευγενούς 
πόθου’. Η επανάσταση αυτή κατέληξε στην έξωση του Όθωνα 
μετά απο 9 μήνες.

3.2.1830  Πρωτόκολλο του Λονδίνου που ανακηρύσσει την Ελ-
λάδα ελεύθερο κράτος. Το πρωτόκολλο υπογράφεται απο την 
Αγγλία, την Γαλλία και την Ρωσία.

3.2.1849 Ο Βασιλιάς Όθων απονέμει τον χρυσό Σταυρό στον 
Εθνικό μας ποιητή Διονύσιο Σολωμό.

.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Ο καθένας μας, κατά τη 
διάρκεια της ζωής μας 
λαμβάνουμε ερεθί-

σματα, γεμίζουμε εμπειρίες, 
κάνουμε όνειρα, πετυχαίνου-
με σε πολλά, αποτυγχάνουμε 
σε άλλα, γνωρίζουμε και δια-
μορφώνουμε τον εαυτό μας 
και οριοθετούμε τη ζωή μας 
στα πλαίσια της κοινωνίας 
στην οποία ζούμε.  Μερικές 
φορές, τα πράγματα δεν μας 
έρχονται όπως τα έχουμε 
ονειρευτεί ή δεν είναι όπως 
τα περιμένουμε και αυτό 
μπορεί να μας απογοητεύει.

 Όταν λοιπόν αναλαμ-
βάνουμε την φροντίδα ενός 
παιδιού είτε ως γονείς, είτε 
ως εκπαιδευτικοί με υπευθυ-
νότητα και σύνεση, προσπα-
θούμε να το προφυλάξουμε 
και να το εκπαιδεύσουμε να 
ταλαιπωρηθεί όσο το δυνατό 
λιγότερο στη ζωή του και να 
του προσφέρουμε τα εφόδια 
που θα το θωρακίσουν στα 
προβλήματα της ζωής.

 Πολλοί ψυχολόγοι 
αναφέρουν ότι: ΄΄Η αγάπη 
του γονέα προς το παιδί απο-
δεικνύεται όταν το αφήνει να 
αυτονομηθεί’’. Αυτό φυσικά 
δε σημαίνει πως επικροτείται 
η απόλυτη ελευθερία σε ένα 
παιδί, αλλά η εκπαίδευσή του 
στο να λειτουργεί αυτόνομα.

 Μήπως πρέπει να 
αναρωτηθούμε αν χρησιμο-
ποιούμε μη αποτελεσματικές  
τεχνικές;

 Μήπως είναι λάθος 
να προσπαθούμε να αποτρέ-
ψουμε ένα παιδί να μην κάνει 
‘’τα λάθη τα δικά μας’’;

 Το να αναλαμβάνει 
ένας άνθρωπος την εκπαί-
δευση ενός παιδιού είναι ευ-
λογία και ευθύνη, τον κάνει 
πιο δυνατό, υπεύθυνο, προ-
σαρμοστικό και ευέλικτο.  Για 
να γίνει σωστά, πρέπει να 
ασχοληθεί με το παιδί, να το 
ακούσει, να ακούσει τις ανά-
γκες του, να σεβαστεί και να 
μην υποτιμήσει τις ανησυχίες 
του. Άλλωστε τα ερωτήμα-
τα και οι ανασφάλειες του 
κάθε παιδιού προκύπτουν 
από ερεθίσματα του οικείου 
φιλικού ή οικογενειακού πε-
ριβάλλοντός του.

 Είναι λάθος να μετα-

φέρουμε τις δικές μας φο-
βίες ή δικούς  μας στόχους 
σε ένα παιδί καθώς είναι μια 
αυτόνομη προσωπικότητα με 
δικά του όρια και δικά του 
σχέδια. Ο ρόλος του εκπαι-
δευτή εκπαιδευτικού ή γονέα 
πρέπει να είναι συμβουλευτι-
κός και ουδέτερος με στόχο 
να ενεργοποιήσει το παιδί 
να προστατεύεται, να δια-
χειρίζεται τις δυσκολίες που 
αντιμετωπίζει και να έχει εν-
διαφέροντα, να έχει οράμα-
τα και στόχους που να είναι 
ικανό να φέρνει εις πέρας και 
να ζυγιάζει τα θετικά και αρ-
νητικά του κάθε πράγματος 
στη ζωή του πριν πάρει απο-
φάσεις.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Κ.Λ ρωτάει 

‘’… Είμαι μια σχετικά νέα μη-
τέρα, το παιδί μου πηγαίνει 
Α Δημοτικού. Θα ήθελα να 
τοποθετηθώ ως μητέρα που 
θεωρώ ότι έχω καταφέρει 
μια πολύ καλή και ισορρο-
πημένη σχέση με το γιο μου. 
Θεωρώ ότι το παν είναι να 
είμαστε καλοί ακροατές στα 
παιδιά μας. Όταν τα ακούμε 
και τους μιλάμε με όμορφο 
και ήρεμο τρόπο μας σέβο-
νται περισσότερο και μας 
ακούνε περισσότερο. Οι φω-
νές και οι υστερίες δεν βοη-
θούνε ούτε εμάς ούτε και τα 
παιδιά μας…’’

Αγαπητή κυρία,

 Δεν μπορούμε να δι-
δάξουμε το σεβασμό αν δεν 
τον έχουμε υιοθετήσει και 
εμείς οι ίδιοι στη καθημερινή 
μας επαφή με τα παιδιά. Γε-
νικά δεν μπορούμε να απαι-
τούμε να μας δίνουν κάτι που 
δεν δίνουμε. Ας αντιμετωπί-
σουμε τα παιδιά σαν μικρούς 
αυτόνομους ανθρώπους. 
Όποιος ουσιαστικά τα ακού-
ει, βρίσκει τα κουμπιά του και 
βρίσκει από μόνος του το σω-
στό τρόπο διαπαιδαγώγησης 
και επικοινωνίας με το παιδί. 
Στην ουσία, δεν υπάρχουν 
tips για να μεγαλώνουμε και 
να εκπαιδεύουμε σωστά ένα 
παιδί. Υπάρχει πραγματική 
θέληση να γνωρίσουμε ένα 
παιδί και γνωρίζοντάς το να 
το βοηθήσουμε να βγάλει το 
καλύτερο εαυτό του με ότι 
καταπιάνεται.

Ευχές για επιτυχία

΄΄..κυρίως η 
α σ υ μ μ ε τ ρ ί α 
κάθε είδους δύ-
ναμης καθιστά 
τον εκφοβι-
σμό επικίνδυνο 
και σίγουρα οι 
εκπαιδευτ ικο ί 
οφείλουν να μη 
μένουν αμέτο-
χοι..΄΄
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Την επίσπευση της δι-
αδικασίας προσδιο-
ρισμού του κατώτα-

του μισθού, προκειμένου 
η αύξηση –που θα φέρνει 
πιο κοντά τον στόχο των 
950 ευρώ έως το τέλος 
της 4ετίας– να εφαρμοστεί 
νωρίτερα και να στηρίξει 
εμπράκτως τους εργαζο-
μένους, περιγράφει ως μια 
από τις πρώτες της παρεμ-
βάσεις η νέα υπουργός Ερ-
γασίας Δόμνα Μιχαηλίδου.

Εχοντας επιστρέψει στην 
οδό Σταδίου 29, από τη 
θέση της υπουργού πλέ-
ον, η κ. Μιχαηλίδου ανοί-
γει τα χαρτιά της στην «Κ» 
και μιλάει για τις άμεσες 
προτεραιότητές της, την 
προσπάθεια επίλυσης του 
προβλήματος έλλειψης 
κατάλληλα καταρτισμένου 
προσωπικού, αλλά και την 
πρόθεση αναμόρφωσης 
του επιδόματος ανεργίας, 
προκειμένου να είναι πιο 
ανταποδοτικό και κατά συ-
νέπεια πιο δίκαιο σε όσους 
έχουν καταβάλλει για πε-
ρισσότερα χρόνια εισφορές 
στο σύστημα. Παράλληλα, 
περιγράφει τις επόμενες κι-
νήσεις του υπουργείου Ερ-
γασίας και του ΕΦΚΑ στην 
προσπάθεια μηδενισμού 
των εκκρεμοτήτων και δη-
λώνει την πρόθεσή της 
να βρεθεί μια χρυσή τομή 
στο θέμα της ιατροφαρ-
μακευτικής κάλυψης των 
ελεύθερων επαγγελματιών, 
αυτοαπασχολουμένων και 
ανέργων.

– Οταν αναλάβατε τη 
νέα σας θέση, είπατε ότι 
τα θέματα στο υπουργείο 
Εργασίας και Κοινω-
νικής Ασφάλισης είναι 
μόνιμα ανοικτά. Τώρα, 
σχεδόν έναν μήνα μετά, 
ποια είναι τα θέματα που 
θεωρείτε ως «άμεσης 
προτεραιότητας»;

– Ο στόχος είναι διττός. 
Από τη μια το εργασιακό 
και από την άλλη το θέμα 
των συντάξεων. Στο πρώ-
το, ο στόχος μας είναι ο 
εργαζόμενος να βρίσκει 
περισσότερες και πιο καλο-
πληρωμένες δουλειές και 
από την άλλη ο εργοδότης 
να μπορεί να βρίσκει αυτό 
που αναζητεί. Στο δεύτερο, 
ο στόχος είναι η ταχύτερη 
απονομή συντάξεων, σε 
συνδυασμό με την εκκαθά-
ριση των εκκρεμών, ο αριθ-
μός των οποίων μειώνεται 

μέρα με την ημέρα, μήνα με 
τον μήνα.

Αμεσης προτεραιότητας 
είναι και η ενίσχυση της 
απασχόλησης των νέων και 
των γυναικών στην αγορά 
εργασίας. Πρόκειται για 
δύο δυναμικές κοινωνικές 
ομάδες οι οποίες θα συμ-
βάλουν στην περαιτέρω 
μείωση της ανεργίας, στην 
ανάπτυξη, στη βελτίωση 
του βιοτικού επιπέδου και 
των δεικτών της οικονομί-
ας.

– Ο προκάτοχός σας είχε 
θέσει προτεραιότητα 
να βρει εργαζομένους 
στους επιχειρηματίες 
που δηλώνουν ότι δεν 
βρίσκουν. Εσείς έχετε 
διαπιστώσει τέτοιο πρό-
βλημα και πώς θα το 
αντιμετωπίσετε;

– Η έλλειψη κατάλληλα κα-
ταρτισμένων εργαζομένων 
είναι ένα υπαρκτό πρόβλη-
μα, που όμως θα λύσουμε. 
Γιατί λύσεις υπάρχουν και 
αν δεν υπάρχουν θα τις 
βρούμε. Εξάλλου έχου-
με ανοικτά μάτια, ανοικτά 
αυτιά και πάνω απ’ όλα 
ανοικτά μυαλά, έτσι ώστε 
να ακούμε τα προβλήματα 
και να είμαστε όσο πιο δη-
μιουργικοί στην εξεύρεση 
των ενδεδειγμένων λύσε-
ων.

Η κινητοποίηση ομάδων 
του πληθυσμού, όπως εί-
ναι οι νέοι, οι γυναίκες, οι 
μεγαλύτεροι σε ηλικία ερ-
γαζόμενοι και οι πολίτες με 
αναπηρία, ομάδων δηλαδή 
που αποδεδειγμένα υποεκ-
προσωπούνται στην αγορά 
εργασίας, είναι μέρος της 
λύσης του προβλήματος. 
Θέλουμε, παραδείγματος 
χάριν, περισσότερες γυναί-
κες και θέλουμε και ακόμη 
περισσότερες γυναίκες σε 
θέσεις ευθύνης. Κι αυτό 
αποτελεί και προσωπικό 
μου στοίχημα. Θέλουμε οι 
συνταξιούχοι που έχουν 
εμπειρία, εφόσον το επι-
θυμούν, να συνεχίσουν να 
εργάζονται, πλέον με ευ-
νοϊκότερους όρους και θέ-
λουμε οι νέοι, όχι απλά να 
βρουν μια δουλειά, αλλά 
να εκπαιδευτούν και να 
αποκτήσουν τις δεξιότητες 
εκείνες που θα τους βοη-
θήσουν να βρουν την κα-
τάλληλη δουλειά, που να 
ταιριάζει στις δεξιότητές 
τους και να είναι καλύτερα 

αμειβόμενη.

– Η «εισαγωγή» ξένων 
–από τρίτες χώρες– ερ-
γαζομένων είναι μεταξύ 
των λύσεων που εξετά-
ζετε;

– Ναι, μέρος της λύσης του 
προβλήματος μπορεί να εί-
ναι επίσης οι εργαζόμενοι 
από τρίτες χώρες είτε μέσα 
από τη διαδικασία των με-
τακλήσεων είτε μέσω δια-
κρατικών συμφωνιών. Με 
σωστό σχεδιασμό, όπως 
αποτύπωση των πραγματι-
κών αναγκών σε εργατικά 
χέρια, ορθή κατανομή τους 
ανά περιφέρεια και συνυ-
πολογισμό της ανεργίας 
ανά τομέα απασχόλησης, 
το μέτρο μπορεί να απο-
δειχθεί ιδιαίτερα επωφελές 
για την εθνική οικονομία.

Αυτό σίγουρα δεν γίνεται 
από τη μια μέρα στην άλλη. 
Αυτή η κυβέρνηση, όμως, 
έχει αποδείξει ότι διαθέτει 
το πολιτικό σχέδιο, αλλά 
και την πολιτική βούληση 
για να υλοποιήσει όλες τις 
αναγκαίες μεταρρυθμίσεις 
που έχει ανάγκη ο κόσμος 
της εργασίας.

– Η ακρίβεια φαίνεται 
πως ψαλιδίζει τις όποιες 
αυξήσεις μισθών, με 
τους εργαζομένους να 
δηλώνουν πως στερού-
νται βασικών αγαθών 
πρώτης ανάγκης και πως 
ο μισθός τους τελειώνει 
τις πρώτες 15-20 μέρες 
του μήνα. Τι μπορεί να 
γίνει στην κατεύθυνση 
της στήριξης των εισο-
δημάτων;

– Ο κατώτατος μισθός θα 
φθάσει στα 950 ευρώ στο 
τέλος της τετραετίας και 
ο μέσος μισθός τα 1.500 
ευρώ. Και αυτός δεν είναι 
μόνο προσωπικός μου στό-
χος, αλλά στόχος του ίδιου 
του πρωθυπουργού.

Στο πλαίσιο αυτό, «ξεπα-
γώσαμε» από την 1η Ια-
νουαρίου τις τριετίες στον 
ιδιωτικό τομέα, που ήταν 
σε αναστολή από το 2012. 
Αυτό στην πράξη σημαίνει 
πως χιλιάδες μισθωτοί ερ-
γαζόμενοι έχουν μια αύξη-
ση της τάξεως του 10% για 
κάθε τριετή προϋπηρεσία 
και μέχρι 30% για προϋπη-
ρεσία 9 ετών και άνω λόγω 
του «ξεπαγώματος» των 
τριετιών.

Μέρος της λύσης για 
την έλλειψη εργαζομέ-
νων η εισαγωγή ξένων 
από τρίτες χώρες, είτε 
μέσα από μετακλήσεις 
είτε μέσω διακρατικών 
συμφωνιών.

Αλλά οι πολιτικές μας για 
αύξηση του εισοδήματος 
των εργαζομένων δεν στα-
ματούν εδώ. Αύριο κιόλας 
καταθέτουμε την τροπο-
λογία στη Βουλή για να 
ξεκινήσει η διαδικασία κα-
θορισμού της αύξησης του 
κατώτατου μισθού.

– Τι θα προβλέπει η τρο-
πολογία;

– Επισπεύδουμε τη διαδι-
κασία, προκειμένου άμεσα, 
νωρίτερα από το προβλε-
πόμενο, να εφαρμοστεί ο 
νέος αυξημένος κατώτατος 
μισθός μέσα στην άνοιξη. 
Ο λόγος που έρχεται πιο 
νωρίς η αύξηση του κα-
τώτατου μισθού είναι για 
να μπορεί να επηρεάσει 
θετικά και άμεσα τους μι-
σθούς των εργαζομένων, 
μεταξύ αυτών και όσων 
εργάζονται στον τουριστικό 
κλάδο και δεν καλύπτονται 
από συλλογικές συμβάσεις 
– που σε κάθε περίπτωση 
θέλουμε να ενισχυθούν.

– Ποιο ποσοστό αύξησης 
του κατώτατου μισθού 
θεωρείτε πως μπορεί να 
βελτιώσει την κατάστα-
ση που βιώνουν οι εργα-
ζόμενοι;

– Το εύρος της αύξησης 
δεν έχει «κλειδώσει», διό-
τι όπως γνωρίζετε καθο-
ρίζεται από τον τριμερή 
κοινωνικό διάλογο μεταξύ 
εργαζομένων, εργοδοτών 
και κράτους. Πρόκειται για 
έναν μηχανισμό που είναι 
εναρμονισμένος με τις διε-
θνείς καλές πρακτικές των 
χωρών που έχουν κατώτα-
το μισθό και είναι αποτέλε-
σμα μιας πραγματικότητας 
που συμβαίνει στις περισ-
σότερες χώρες της Ευρώ-
πης – 21 στις 27 συγκε-
κριμένα. Ομως, μπορώ να 
σας πω πως με τη νέα αυτή 
αύξηση, όχι απλά προσεγ-
γίζουμε ακόμη περισσότερο 
τον κυβερνητικό στόχο για 
κατώτατο μισθό 950 ευρώ, 
αλλά στηρίζουμε εμπρά-
κτως τους εργαζομένους.

– Μέσω του Ταμείου Ανά-
καμψης προωθούνται αλ-
λαγές στο επίδομα ανεργί-
ας. Σε ποια κατεύθυνση θα 
κινηθούν οι αλλαγές;

– Οπως γνωρίζετε, το υφι-
στάμενο σύστημα θεμελι-
ώνεται από δύο παροχές: 
την τακτική επιδότηση 
ανεργίας, που χορηγείται 
από 5 έως 12 μήνες και το 
επίδομα των μακροχρόνια 
ανέργων. Αυτό που σχεδι-
άζουμε είναι ένα νέο πιο 
δίκαιο σύστημα στήριξης 
των ανέργων. Βασική φιλο-
σοφία του νέου μοντέλου, 
για το οποίο δουλεύουμε 

ήδη με τον Οργανισμό Οι-
κονομικής Συνεργασίας και 
Ανάπτυξης (ΟΟΣΑ), είναι 
η ανταποδοτικότητα στην 
απονομή του επιδόματος 
ανεργίας.

Τι εννοούμε ανταποδοτικό-
τητα; Είναι δίκαιο κάποιος 
ο οποίος έχει δουλέψει 20 
χρόνια και έχει καταβάλει 
χιλιάδες ευρώ σε εισφορές 
να λαμβάνει ίδιο ακριβώς 
επίδομα ανεργίας με κά-
ποιον ο οποίος έχει δουλέ-
ψει για δύο χρόνια με τον 
κατώτατο μισθό; Η προφα-
νής απάντηση είναι όχι. Και 
το λέω αυτό γιατί πρέπει 
να γίνει σαφές, σε όλους, 
ότι τα επιδόματα ανεργί-
ας χρηματοδοτούνται από 
τις εισφορές των ίδιων 
των εργαζομένων. Αρα το 
δίκαιο είναι να είναι και 
ανταποδοτικά. Σκοπός μας 
είναι να στηρίξουμε τους 
ανέργους με προοπτική τη 
γρήγορη επανένταξή τους 
στην αγορά εργασίας.

– Αλλαγές θα υπάρξουν 
και αναφορικά με τις 
παροχές σε είδος και 
σε χρήμα που δίνονται 
μέσω του ΕΦΚΑ. Πότε 
εκτιμάτε ότι θα είναι 
έτοιμος ο ενιαίος κα-
νονισμός παροχών και 
ασφάλισης του φορέα;

– Με τη σύσταση του e-
ΕΦΚΑ, ως ενιαίου φορέα 
κοινωνικής ασφάλισης, 
εντάχθηκαν υπό την ομπρέ-
λα του δεκάδες πρώην 
ταμεία με διαφορετικούς 
κανόνες ασφάλισης και πα-
ροχών. Κοινός τόπος αυτής 
της ενοποίησης είναι το σύ-
νολο των ασφαλισμένων 
να απολαμβάνει τις ίδιες 
παροχές για ίδιες εισφορές, 
ανεξαρτήτως από ποιο τα-
μείο προέρχεται.

Ομως, σε επίπεδο παροχών, 
όπως το επίδομα ασθενεί-
ας, ατυχήματος, ακόμη και 
τα έξοδα κηδείας, αυτή η 
ενοποίηση δεν έχει επιτευ-
χθεί. Για να σας δώσω ένα 
ακραίο παράδειγμα, στα 
έξοδα κηδείας το εύρος 
των παροχών κινείται από 
τα 762 ευρώ και φθάνει 
στις 4.608 ευρώ. Υπάρχει 
δηλαδή μια σημαντική δια-
φορά. Ηδη η ομάδα εργασί-
ας πρόκειται να καταθέσει 

την άνοιξη το πόρισμά της, 
όπου θα αποτυπώνεται η 
υφιστάμενη κατάσταση και 
προτάσεις για την εναρμό-
νιση των παροχών. Αυτό το 
πόρισμα, με όποιες αλλα-
γές κρίνουμε απαραίτητες, 
θα αποτελέσει τη βάση της 
νομοθετικής πρωτοβουλίας 
και εν τέλει της μεταρρύθ-
μισης που θα ακολουθήσει.

Αναζητούμε τη χρυσή 
τομή για την ασφαλι-
στική ικανότητα μη μι-
σθωτών

– Υπάρχει διάχυτη η 
εντύπωση, το τελευταίο 
διάστημα, πως στον 
ΕΦΚΑ έχει επιβραδυνθεί 
ο ρυθμός εκκαθάρισης 
των εκκρεμών αιτήσε-
ων συνταξιοδότησης. 
Ποια είναι τα μέτρα που 
θεωρείτε πως πρέπει να 
ληφθούν για να φθά-
σουμε στον στόχο «μη-
δενισμού» των εκκρεμο-
τήτων;

– Θα μου επιτρέψετε να δι-
αφωνήσω. Ο αριθμός των 
εκκρεμών συντάξεων, κύ-
ριων και επικουρικών, μει-
ώνεται μέρα με την ημέρα, 
μήνα με τον μήνα. Από τις 
35.000 αιτήσεις για κύριες 
συντάξεις που εκκρεμού-
σαν μέσα σε λιγότερο από 
μισό χρόνο από τον περα-
σμένο Αύγουστο πλέον ο 
αριθμός τους έχει υποχω-
ρήσει στις 24.000. Πρό-
κειται για μείωση άνω του 
31,4% του αριθμού των 
εκκρεμών αιτημάτων μέσα 
σε διάστημα μικρότερο των 
έξι μηνών. Αντίστοιχα ο 
αριθμός των εκκρεμών επι-
κουρικών συντάξεων έχει 
μειωθεί κατά 22,22% στις 
35.000 από 45.000 που 
ήταν τον Αύγουστο. Συνο-
λικά τους τελευταίους 28 
μήνες έχουν εκκαθαριστεί 
περί τις 750.000 εκκρεμείς 
συντάξεις από το 1 εκατομ-
μύριο που παραλάβαμε το 
2019.

Ρούλα Σαλούρου

Δόμνα Μιχαηλίδου
Νέος κατώτατος και κλιμακωτό επίδομα ανεργίας

διαβάστε περισσότερα

Τη Δευτέρα αρχίζουν οι διαβουλεύσεις για την αύξηση του κατώτατου μισθού - Η κυβέρνηση εξετάζει αλλαγές 
στο επίδομα ανεργίας, ώστε να είναι ανάλογο των ετών ασφάλισης
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Κ. Μητσοτάκης για αγρότες
Επιστροφή του ΕΦΚ στο πετρέλαιο και το 2024 – Πρόσθετη 
έκπτωση 10% στο αγροτικό ρεύμα από Μάιο έως Σεπτέμβριο

Την επιστροφή του ειδικού 
φόρου κατανάλωσης (ΕΦΚ) 
για το αγροτικό πετρέλαιο 
και για το 2024, καθώς 
και μια πρόσθετη έκπτω-
ση 10% από τη ΔΕΗ στο 
αγροτικό ρεύμα από τον 
Μάιο έως τον Σεπτέμβριο, 
ανακοίνωσε ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης, στο πλαίσιο 
της «Ώρας του Πρωθυ-
πουργού», απαντώντας 
στην Ολομέλεια της Βου-
λής σε επίκαιρη ερώτηση 
του προέδρου της Κοινο-
βουλευτικής Ομάδας «Νέα 
Αριστερά» Αλέξη Χαρίτση, 
με θέμα την αποκατάσταση 
των πληγέντων της Θεσσα-
λίας από τις καταστροφικές 
πλημμύρες που προκάλεσε 
η κακοκαιρία «Daniel».

«Σε συνεννόηση με το 
υπουργείο Οικονομικών 
και καθώς η οικονομία μας 
πηγαίνει καλά, η επιστρο-
φή του ειδικού φόρου κα-
τανάλωσης στο πετρέλαιο 
θα επεκταθεί και το 2024, 
άλλα 82 εκατομμύρια 
ευρώ, δηλαδή» είπε χαρα-
κτηριστικά ο πρωθυπουρ-
γός.

Παράλληλα ο πρωθυπουρ-
γός ανέφερε ότι:

• Θα υπάρξει ρύθμιση 
των χρεών προς τη 
ΔΕΗ των Τοπικών και 
Γενικών Οργανισμών 
Εγγείων Βελτιώσεων 
(ΤΟΕΒ, ΓΟΕΒ), που 
φτάνουν σήμερα τα 87 
εκ. ευρώ. Όπως είπε, 
στη Θεσσαλία οι ΟΕΒ 
θα καταργηθούν και 
θα ενταχθούν οι σχε-
τικές δραστηριότητες 
στον νέο Οργανισμό 
Υδάτων Θεσσαλίας με 
το κράτος να αναλαμ-
βάνει το 75% του χρέ-
ους των ΟΕΒ της Θεσ-
σαλίας (8 εκ. ευρώ). 
Στην υπόλοιπη Ελλάδα 
τα υπόλοιπα (76 εκ.) 
χρέη θα ρυθμιστούν 
με δεκαετή εξόφληση 
και μηδενικό επιτόκιο 
το οποίο θα επιδοτηθεί 

από το κράτος.
• Ο κ. Μητσοτάκης είπε 

ότι στο πλαίσιο της 
αντιμετώπισης του αυ-
ξημένου ενεργειακού 
κόστους των αγρο-
τών, η κυβέρνηση θα 
εξασφαλίσει στους 
αγρότες που συμμετέ-
χουν σε συνεργατικά 
σχήματα (συνεταιρι-
σμοί, οργανώσεις και 
ομάδες παραγωγών 
κ.λπ.) και στους αγρό-
τες που ασκούν συμ-
βολαιακή γεωργία), 
μεσοπρόθεσμη μείωση 
του κόστους της τά-
ξεως τουλάχιστον του 
30% σε σχέση με τις 
σημερινές τιμές για μια 
δεκαετία. Για το σκοπό 
αυτό θα προτεραιοποι-
ήσει και θα επιδοτήσει 
την κατασκευή φωτο-
βολταϊκών πάρκων με 
μπαταρία που θα δια-
τίθενται αποκλειστικά 
στις κατηγορίες αυτές 
αγροτών με τη μορφή 
μακρόχρονιων διμε-
ρών συμβάσεων παρο-
χής ηλεκτρικής ενέρ-
γειας. Τα διμερή αυτά 
συμβόλαια, ανάλογα 
εκείνων που γίνονται 
με την βιομηχανία, θα 
υλοποιηθούν εντός δι-
ετίας από την εφαρμο-
γή του μέτρου.

• Για τους μεμονωμέ-
νους αγρότες θα ξεκι-
νήσει άμεσα νέο Πρό-
γραμμα αποκλειστικά 
για Αγρότες με τίτλο 
«Φωτοβολταϊκά στο 
Χωράφι», ύψους 30 
εκ. ευρώ. Παράλληλα, 
αυξάνεται άμεσα από 
3MW σε 6MW ο «κλει-
δωμένος» ηλεκτρικό 
χώρος διαθέσιμος κατά 
προτεραιότητα στους 
αγρότες ανά υποσταθ-
μό του ΔΕΔΔΗΕ (6MW 
Χ 225 υποσταθμοί στη 
χώρα = 1350MW), 
ενώ αυξάνεται και το 
επιτρεπόμενο όριο για 
ΦΒ των αγροτών με 
κατά προτεραιότητα 
πρόσβαση στον «κλει-

δωμένο» χώρο από 
10kW σε 50kW.

• Σημαντική τομή, σύμ-
φωνα με τον πρωθυ-
πουργό, είναι και το 
Πρόγραμμα Απόλλων, 
το μεγαλύτερο πρό-
γραμμα ενεργεια-
κού συμψηφισμού με 
πράσινη ενέργεια στη 
χώρα. Όπως είπε, μέσα 
από διαγωνισμούς 
θα επιλέξουμε ώριμα 
έργα ανανεώσιμων 
πηγών ενέργειας, που 
θα είναι έτοιμα εντός 
διετίας. «Η ενέργεια 
που θα προμηθευόμα-
στε από τα έργα αυτά 
θα προορίζεται για να 
καλύψει μέρος των 
ενεργειακών αναγκών 
των ευάλωτων συμπο-
λιτών μας, των ΟΤΑ 
Α΄ και Β΄ βαθμού, των 
ΔΕΥΑ αλλά και, εδώ 
θέλω να σταθώ, των 
Τοπικών και Γενικών 
Οργανισμών Εγγείων 
Βελτιώσεων. Μέσα 
από το Πρόγραμμα 
Απόλλων δηλαδή, οι 
ΤΟΕΒ και ΓΟΕΒ θα 
έχουν σημαντική, και 
μόνιμη, ανακούφιση 
από το ενεργειακό κό-
στος που εμποδίζει την 
εκπλήρωση της καίριας 
αποστολής τους αλλά 
και ανακόπτει την ανα-
πτυξιακή τους δυναμι-
κή» ανέφερε.

«Προτεραιότητά μας να 
στηρίξουμε τους δοκιμα-
ζόμενους Θεσσαλούς»

Ξεκινώντας την ομιλία του
, ο πρωθυπουργός ανέφερε 
ότι η αναγέννηση της Θεσ-
σαλίας ξεπερνά τα κυβερ-
νητικά όρια, απαιτεί συντο-
νισμό κράτους και τοπικής 
αυτοδιοίκησης, αλλά και 
σχέδιο και πόρους.

Είπε επίσης ότι δεν σύρθηκε 
η κυβέρνηση στη Βουλή ως 
αποτέλεσμα της ερώτησης 
του κ. Χαρίτση, αλλά είναι 
η τρίτη φορά που βρίσκε-
ται στην Ολομέλεια για την 

αποκατάσταση των πληγέ-
ντων της Θεσσαλίας. «Είναι 
μια ευκαιρία η ερώτηση για 
να δούμε συνολικά τα προ-
βλήματα που αντιμετωπίζει 
ο πρωτογενής τομέας» τό-
νισε.

Όπως είπε, επιλέγει «την 
από κοινού αποτελεσματι-
κότητα από την κομματική 
σκοπιμότητα» και «την προ-
σέγγιση από την ένταση», 
ενώ μίλησε για δύο προτε-
ραιότητες:

Στήριξη των κατοίκων για 
να ξαναχτίσουν τη ζωή και 
τις δραστηριότητές τους.
Ανακατασκευή των υποδο-
μών που διέλυσε η ορμή 
του νερού.

«Τα αντικειμενικά εμπόδια 
είναι πολλά. Οι αποζημι-
ώσεις έχουν και αυτές τις 
δικές τους ιδιαιτερότητες 
και μπορεί να φτάσουν το 
1 δισ. ευρώ. Κάναμε πολλά 
και σίγουρα τα έχουμε κά-
νει γρηγορότερα από κάθε 
άλλη φορά στην ιστορία 
του ελληνικού κράτους. Η 
πρώτη αρωγή έχει χορη-
γήσει 148 εκατ. σε 43.000 
νοικοκυριά αγρότες και 
επιχειρήσεις, άλλα 20 εκατ. 
έχουν δοθεί ως προκατα-
βολές σε επιχειρήσεις και 
σήμερα ξεκινούν οι προ-
καταβολές του 50% της 
τελικής κρατικής αρωγής 
σε κτηνοτρόφους καλλι-
εργητές πέρα από τα 150 
εκατ. που έχουν εισπράξει 
από τον ΕΛΓΑ» σημείωσε ο 
πρωθυπουργός.

Ο πρωθυπουργός έκανε 
λόγο για άσκηση χρονο-
βόρα και κοστοβόρα, για 
την οποία θα απαιτηθούν 
κονδύλια 3,3 δισ. Μίλησε 
επίσης για την επανεγκα-
τάσταση των χωριών Με-
ταμόρφωση και Βλοχός 
Καρδίτσας.

«Τα σχολεία στη Θεσ-
σαλία θα έχουν αποκα-
τασταθεί πλήρως και σε 
καλύτερη κατάσταση, 
τον Σεπτέμβριο»
Ως προς τα σχολεία, είπε 
ότι θα έχουν πλήρως απο-
κατασταθεί μέχρι τον Σε-
πτέμβριο, με δωρεά των 
Ελλήνων εφοπλιστών. Ανέ-
φερε, δε, ότι δεν υπάρχει 
σήμερα μαθητής στη Θεσ-
σαλία που να μην παρακο-
λουθεί μαθήματα.

«Τα σχολεία θα έχουν πλή-
ρως αποκατασταθεί μέχρι 
την έναρξη της ερχόμενης 
σχολικής χρονιάς με δωρεά 
των Ελλήνων εφοπλιστών. 
Θα ανοίξουν τον Σεπτέμ-
βριο σε καλύτερη κατάστα-
ση από ό,τι ήταν πριν την 
θεομηνία του Ντάνιελ. Δεν 
υπάρχει μαθητής σήμερα 
στη Θεσσαλία που να μην 
παρακολουθεί κανονικά τα 
μαθήματά του» είπε ο πρω-
θυπουργός.

«Δεν φοβηθήκαμε να βγού-

με στο πεδίο, να μιλήσουμε 
με τους πληγέντες, να αντι-
μετωπίσουμε και την οργή 
τους» ανέφερε. Αναφορικά 
με τις αιτήσεις αποζημιώ-
σεων, είπε ότι από 28.000 
αιτήσεις λείπουν βασικά δι-
καιολογητικά, ενώ στάθηκε 
στις αυτοψίες σε υποδομές, 
προκειμένου να αποκατα-
σταθούν.

«Άντεξαν τα έργα του 
Ιανού»
Ο κ. Μητσοτάκης είπε ότι 
τα έργα μετά την κακοκαι-
ρία «Ιανός» άντεξαν στην 
κακοκαιρία «Daniel». «Είναι 
σημαντικό να πάψουν να 
αναπαράγονται ψέματα» 
είπε και στάθηκε στην ανά-
γκη μόνιμης αποκατάστα-
σης όλων των υποδομών.

Σε ό,τι αφορά τη χρηματο-
δότηση των 3,3 δισ., υπεν-
θύμισε ότι διαπραγματεύ-
τηκε μεγαλύτερη ευελιξία 
από το νέο ΕΣΠΑ. Ανέφερε 
ότι ο ενιαίος φορέας δια-
χείρισης υδάτων θα έρθει 
στη Βουλή εντός του μήνα 
και ζήτησε τη στήριξη όλης 
της αντιπολίτευσης για τη 
συγκεκριμένη μεταρρύθμι-
ση, ενώ μέχρι το τέλος του 
μήνα είπε ότι θα παραδοθεί 
το πόρισμα των Ολλανδών 
εμπειρογνωμόνων για την 
επόμενη μέρα στη Θεσσα-
λία.

3 συμπεράσματα

Ο πρωθυπουργός αναφέρ-
θηκε σε 3 συμπεράσματα 
για τη Θεσσαλία:

1. «Βρεθήκαμε αντιμέτω-
ποι με μία πρωτοφα-
νή θεομηνία. Προφα-
νώς το καλύτερο είναι 
εχθρός του καλού, θα 
μπορούσαμε να πάμε 
ακόμα πιο γρήγορα» 
ανέφερε ο κ. Μητσο-
τάκης.

2. Κινήθηκαν διαδικασίες 
για μονιμότερες λύσεις 
απέναντι στις απειλές 
της φύσης

3. Πρόκειται για μια πο-
λυεπίπεδη προσπάθεια 
που απαιτεί χρόνο.

«
Τζάμπα χρήμα δεν θα 
μοιράσουμε χωρίς δικαι-
ολογητικά»

Ακολούθως, ο κ. Μητσοτά-
κης αναφέρθηκε στις απο-
ζημιώσεις που έχουν ήδη 
δοθεί σε αγρότες. «Έχουμε 
ήδη διαθέσει 40 εκατ. ευρώ 
σε πρώτη αρωγή» σημείω-
σε και τόνισε «Πείτε μου 
έναν Θεσσαλό που να πλη-
ροί τις προϋποθέσεις και να 
μην έχει πάρει αποζημίω-
ση». Ο πρωθυπουργός ανέ-
φερε ότι ένας στους επτά 
έχουν υποβάλει φάκελο. 
«Θέλουμε να είμαστε γρή-
γοροι αλλά τζάμπα χρήμα 
δεν θα μοιράσουμε χωρίς 
δικαιολογητικά», τόνισε.

Στήριξη αγροτών
Ο κ. Μητσοτάκης είπε ότι 

από την άλλη εβδομάδα 
ανοίγει ο δεύτερος κύκλος 
κρατικής αρωγής, παράλ-
ληλα με τις αποζημιώσεις 
του ΕΛΓΑ. «Ποτέ ο ΕΛΓΑ 
δεν είχε κινηθεί με τέτοια 
ταχύτητα» ανέφερε και ση-
μείωσε ότι έως το τέλος 
του μήνα ξεκινά η αποκα-
τάσταση του ζωικού κεφα-
λαίου.

Ο κ. Μητσοτάκης ανέφερε 
ότι «τα fake news μπορούν 
να ταξιδεύουν εύκολα, 
όμως δεν είναι ούτε σωστή 
ενημέρωση, ούτε παραγω-
γικός συνδικαλισμός. Είναι 
μπλόκα στην αλήθεια, τη 
συνεργασία». Ζήτησε, δε, 
από τον κ. Χαρίτση που κα-
τέθεσε την επίκαιρη ερώ-
τηση να παρουσιάσει τις 
προτάσεις του και από πού 
θα προέλθει η χρηματοδό-
τηση.

Αφού αναφέρθηκε σε μέ-
τρα έχει ήδη λάβει η κυβέρ-
νηση για τη στήριξη των 
αγροτών, ο κ. Μητσοτάκης 
ανακοίνωσε την επέκταση 
του μέτρου της επιστροφής 
του Ειδικού Φόρου Κατα-
νάλωσης στο πετρέλαιο 
στους αγρότες και το 2024. 
Είπε ακόμη ότι η ΔΕΗ θα 
προσφέρει πρόσθετη έκ-
πτωση 10% στο αγροτικό 
ρεύμα, από τον Μάιο έως 
τον Σεπτέμβριο.

«Δεν θα αναβιώσει αυτή 
η κυβέρνηση το σύνθημα 
‘όλα τα κιλά, όλα τα λε-
φτά’»

Ο κ. Μητσοτάκης υπογράμ-
μισε ότι «δεν θα αναβιώσει 
αυτή η κυβέρνηση το σύν-
θημα ‘όλα τα κιλά, όλα τα 
λεφτά’» και τόνισε ότι «οι 
εποχές των λεφτόδεντρων 
έχουν περάσει».

«Δώσαμε 1,1 δισ. σε αγρο-
τικές αποζημιώσεις και από 
αυτά τα μισά προέρχο-
νται από τις εισφορές των 
αγροτών και το άλλο μισό 
από το υστέρημα των πο-
λιτών. Έχουμε δυνατότητα 
να κάνουμε σοβαρή στήρι-
ξη του πρωτογενούς τομέα 
επειδή η οικονομία παράγει 
διατηρήσιμα πρωτογενή 
πλεονάσματα» τόνισε ο κ. 
Μητσοτάκης.

«Από την πλευρά της η κυ-
βέρνηση δείχνει με κάθε 
τρόπο το ενδιαφέρον για 
τους αγρότες και τους κτη-
νοτρόφους αλλά και με ει-
δικές πρωτοβουλίες όπως 
η χθεσινή δέσμευση του 
υπουργού που απαντά σε 
ένα βασικό αίτημα» είπε 
στη συνέχεια ο πρωθυ-
πουργός και συμπλήρωσε: 
«Τον Απρίλιο ο ΟΠΕΚΕΠΕ 
θα καταβάλει το σύνολο 
των ενισχύσεων που δικαι-
ούνται οι παραγωγοί κάτι 
που σημαίνει ότι το αγρο-
τικό εισόδημα θα ενισχυθεί 
με 750 εκατ. ευρώ ζεστό 
χρήμα».

/www.naftemporiki.gr

Τα μέτρα που ανακοίνωσε ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης, για τους αγρότες
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ΔΕΝ ΠΑΕΙ ΑΛΛΟ!

Στη Θεσσαλονίκη θα 
μεταφερθούν για τα 
επόμενα 24ωρα οι κι-
νητοποιήσεις των αγρο-
τών, ξεκινώντας με τη 
σημερινή άφιξη περίπου 
300 τρακτέρ στην πόλη 
όπου πραγματοποιεί-
ται η έκθεση Agrotica. 

Σύμφωνα με την ΕΡΤ, 
εκπρόσωποι από όλα τα 
μπλόκα αναμένεται να 
βρεθούν σήμερα το πρωί 
στην πλατεία της ΧΑΝΘ 
προκειμένου να παρατα-
χθούν μπροστά από τη 
Διεθνή Έκθεση, όπου θα 
παραμείνουν για τέσσε-

ρις μέρες..

Τα τρακτέρ θα παρατα-
χθούν στο πεζοδρόμιο, στο 
Νότιο Τόξο της ΔΕΘ, όπου 
και θα παραμείνουν καθόλη 
τη διάρκεια της Agrotica, 
μέχρι και τις 4 Φεβρουαρί-
ου. Σύμφωνα με πληροφο-

ρίες, δεν έχουν πρόθεση να 
εμποδίσουν τη δίοδο των 
επισκεπτών της έκθεσης, 
ούτε και να επιβαρύνουν το 
κυκλοφοριακό πρόβλημα 
στην πόλη.

Μεταξύ των καλλιεργη-
τών που θα σταθμεύσουν 
τα τρακτέρ τους στο Νότιο 
Τόξο της έκθεσης, συμπε-
ριλαμβάνονται άνθρωποι 
του πρωτογενή τομέα από 
τις Σέρρες, την Ημαθία, την 
Πιερία, τον Λαγκαδά, τη 
Χαλκιδική και την Επανο-
μή. Τονίζεται δε, ότι πολλοί 
αγρότες και κτηνοτρόφοι 
θα έρθουν με τα αγροτικά 
οχήματά τους από διάφο-
ρες περιοχές της Βόρειας 
Ελλάδας, προκειμένου να 
συμμετέχουν στο συλλα-

λητήριο διαμαρτυρίας που 
πρόκειται να πραγματοποι-
ηθεί αύριο, αν και ακόμη 
και δεν έχει οριστικοποιη-
θεί η ώρα υλοποίησής του.

Το Σάββατο είναι προγραμ-
ματισμένο το πανελλαδικό 
συλλαλητήριο των αγρο-
τών στην Agrotica, στο 
οποίο θα συμμετάσχουν 
μεταξύ άλλων και οι αγρό-
τες από τη Θεσσαλία.

Στο μεταξύ, το πρωί έχουν 
δώσει ραντεβού στην γέ-
φυρα της Θέρμης οι μελισ-
σοκόμοι της Μακεδονίας, 
οι οποίοι με τα οχήματά 
τους θα κατέβουν στο κέ-
ντρο της Θεσσαλονίκης 
προκειμένου να συμμετέ-
χουν στις κινητοποιήσεις 

που προγραμματίζονται.

Επισημαίνεται ότι δεν απο-
κλείεται αγρότες και κτηνο-
τρόφοι του νομού Ημαθίας 
να κλείσουν συμβολικά το 
οδόστρωμα επί της Εγνα-
τίας οδού στον κόμβο της 
Κουλούρας, ενώ δεν απο-
κλείεται και οι αγρότες από 
την Επανομή, να επιχειρή-
σουν εκ νέου την κάθοδό 
τους προς τον κόμβο αερο-
δρομίου. Στις Σέρρες όσοι 
δεν αφιχθούν στη Θεσσα-
λονίκη θα πραγματοποιή-
σουν σήμερα συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας μέσα στην 
πόλη, ενώ τονίζεται ότι 
στην Καστοριά, την Εορ-
δαία, τη Νάουσα και σε άλ-
λες περιοχές έχουν στηθεί 
μπλόκα αγροτών.

Με 300 τρακτέρ οι αγρότες στην έκθεση Agrotica στη Θεσσαλονίκη

Ολοκληρώθηκε το μεγάλο 
συλλαλητήριο των αγρο-
τών αλλά και εκπροσώπων 
άλλων κλάδων, στη Θεσ-
σαλονίκη, στο πλαίσιο της 
30ης Agrotica. Αγρότες πέ-
ταξαν την παραγωγή τους 
στην είσοδο της ΔΕΘ, εκ-
φράζοντας τη δυσαρέσκειά 
τους για τα μέτρα που ανα-
κοινώθηκαν και τις εξαγγε-
λίες του πρωθυπουργού.

Χιλιάδες ήταν εκείνοι που 
από τη Βόρεια Ελλάδα, τη 
Θεσσαλία, τη Στερεά και 
τη Δυτική Ελλάδα έσπευ-
σαν το πρωί του Σαββά-
του να συγκεντρωθούν με 
τα τρακτέρ τους μπροστά 
από τη ΔΕΘ και την έκθεση 
Agrotica ώστε να πάρουν 
μέρος στο μεγάλο συλλα-
λητήριο.

Στη συνέχεια διαδήλωσαν 
ειρηνικά μπροστά στην 
Εκθεση όπου διεξάγεται η 
Agrotica, παρά τις εξαγγε-
λίες του πρωθυπουργού, 
Κυριάκου Μητσοτάκη, ενώ 
στο συλλαλητήριο συμμε-
τείχαν κτηνοτρόφοι, αλιείς 
και μελισσοκόμοι. Την Τρίτη 
καλούνται αντιπροσωπείες 
από όλα τα μπλόκα πανελ-
λαδικά στη Νίκαια της Λά-
ρισας, για να συζητήσουν 
τις επόμενες κινήσεις τους.

Λεωφορεία, πούλμαν και 

ΙΧ, έφτασαν όλα γεμάτα με 
αγανακτισμένους αγρότες 
που πήραν μέρος στο πα-
ναγροτικό συλλαλητήριο, 
χωρίς όμως να αποκλεί-
σουν δρόμους.

Οι αγρότες και οι κτηνο-
τρόφοι δηλώνουν ανικα-
νοποίητοι από τα νέα μέ-
τρα και τις εξαγγελίες του 
πρωθυπουργού ενώ διαμη-
νύουν ότι "ο αγώνας τώρα 
ξεκινάει".

Σύμφωνα με το 
Thesstoday, οι αγρότες 
αποβιβάζονται σε δυο πύ-
λες και θα κατευθυνθούν 
πεζοί στο μπλόκο που έχει 
στηθεί εδώ και μέρες στην 
νότια πύλη της ΔΕΘ.

Την ερχόμενη Τρίτη θα 
πραγματοποιηθεί πανελλα-
δική σύσκεψη στη Νίκαια 
της Λάρισας, προκειμένου 
να καθορίσουν τις επόμε-
νες κινήσεις τους.

"Στέλνουμε σήμερα ένα 
δυναμικό μήνυμα στην κυ-
βέρνηση. Ψύχουλα οι εξαγ-
γελίες του πρωθυπουργού. 
Την Τρίτη έχουμε νέα σύ-
σκεψη όλα τα συντονιστικά 
για να αποφασίσουμε την 
κλιμάκωση των μπλόκων" 
τόνισε ο Ρίζος Μαρούδας 
πρόεδρος της ενωτικής 
ομοσπονδίας αγροτικών 
συλλόγων Λάρισας.

Θεσσαλονίκη:  Ολοκληρώθηκε το συλλαλητήριο των αγροτών - Απογόητευση για τα μέτρα 
Μητσοτάκη - Αποφασισμένοι να συνεχίσουν
Μπροστά στη ΔΕΘ συγκεντρώθηκαν αγρότες με τα τρακτέρ τους και συμμετείχαν στο μεγάλο παναγροτικό συλλαλητήριο.
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ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Θέμα χρόνου η επόμενη πανδημία 
Η προειδοποίηση ΠΟΥ για την «Νόσο Χ»

Είναι καλύτερα να προβλέ-
ψουμε κάτι που μπορεί να 
συμβεί επειδή έχει συμβεί 
στην ιστορία μας πολλές 
φορές και να προετοιμα-
στούμε για αυτό, τόνισε ο 
γ.γ. του ΠΟΥ

Με ποσοστό θνησιμότητας 
20 φορές μεγαλύτερο από 
αυτό της COVID-19 και χω-
ρίς εμβόλιο, η Νόσος Χ θα 
μπορούσε να «γονατίσει» 
γρήγορα την ανθρωπότητα.
Ελάχιστοι θα έμεναν στο 
απυρόβλητο από τον παθο-

γόνο οργανισμό, εάν αυτός 
εδραιωνόταν, προκαλώ-
ντας ακόμα και κατάρρευ-
ση των συστημάτων υγεί-
ας και των οικονομιών, σε 
μια ακόμη προσπάθεια του 
ανθρώπου να συγκρατήσει 
την ορμή της φύσης.
Αυτό επισημαίνεται σε 
άρθρο της ιστοσελίδας 
Science Alert, το οποίο 
αναφέρεται στις τελευταί-
ες προειδοποιήσεις του 
Παγκόσμιου Οργανισμού 
Υγείας (ΠΟΥ), για μια νέα 
νόσο (η υποθετική ευτυχώς 
για την ώρα Νόσος Χ) που 
θα μπορούσε να προκληθεί 
από ένα παθογόνο το οποίο 
επί του παρόντος δεν είναι 
γνωστό ότι προκαλεί ασθέ-
νεια.
Ο ΠΟΥ άδραξε την ευκαι-
ρία στη σύνοδο του Ντα-
βός να ζητήσει από τους 
παγκόσμιους ηγέτες να 
εξετάσουν την πιθανότητα 
ενός τέτοιου σεναρίου.

Η προετοιμασία του 
2015
Ήδη από το 2015, οι ορ-
γανώσεις-μέλη του ΠΟΥ 
έχουν τονίσει την έλλειψη 
επιδημικής ετοιμότητας 
και κατήρτισαν ένα σχέδιο 
με την ονομασία «Σχέδιο 
δράσης για την πρόληψη 
των επιδημιών», το οποίο 
περειλάμβανε μια λίστα με 
παθογόνους μικροοργανι-
σμούς που θα μπορούσαν 
να προκαλέσουν πανδημία. 
Σε μια συνεδρίασης του 
Φεβρουαρίου του 2018 
η επιτροπή πρόσθεσε τη 
«νόσο Χ».
Πρόθεση της επιτροπής 
ήταν να αναγκάσει τις αρ-
χές να παραμείνουν ευέ-
λικτες στις προετοιμασίες 
τους και να μηνεφησυχά-
ζουν στη γνώση γνωστών 
ασθενειών.

Σε ετοιμότητα ο ΠΟΥ
Ο Γενικός Διευθυντής του 

ΠΟΥ, Τέντρος Γκεμπρεγε-
σούς, δήλωσε ότι ο οργανι-
σμός εφαρμόζει ήδη μέτρα, 
συμπεριλαμβανομένης της 
ίδρυσης ενός ταμείου παν-
δημίας και της κατασκευής 
κόμβου μεταφοράς τεχνο-
λογίας στη Νότια Αφρική 
για την αντιμετώπιση των 
ανισοτήτων στη διανομή 
εμβολίων.
«Φυσικά, υπάρχουν κάποιοι 
που λένε ότι αυτό μπορεί 
να δημιουργήσει πανικό», 
είπε ο Τέντρος στο πάνελ 
στο οποίο συμμετείχε στο 
Νταβός.
«Είναι καλύτερα να προ-
βλέψουμε κάτι που μπο-
ρεί να συμβεί επειδή έχει 
συμβεί στην ιστορία μας 
πολλές φορές και να προ-
ετοιμαστούμε για αυτό», 
πρόσθεσε.
Η εξέταση της δικής μας 
συμπεριφοράς είναι εξίσου 
διορατική για την πρόβλε-
ψη των απειλών ενός πα-

θογόνου με την κατανόηση 
του ίδιου του παθογόνου.
Ίσως ένα από τα πιο βαθιά 
διδάγματα που αντλήθηκαν 
από τον COVID-19 ήταν οι 
προκλήσεις που δημιουρ-
γούσε η παραπληροφόρη-
ση και η συνωμοσιολογία.
Σαν παράδειγμα της πολι-
τικής διαφωνίας, η πρώ-
ην Βοηθός Ασφαλείας για 
Δημόσιες Υποθέσεις για 
το Υπουργείο Οικονομικών 
των ΗΠΑ, Μόνικα Κρόου-
λι, δήλωσε στο X (πρώην 
Twitter), «Λίγο πριν τις 
εκλογές, μια νέα ασθέ-
νεια θα τους επιτρέψει να 
εφαρμόσουν μια νέα συν-
θήκη ΠΟΥ, να επιβάλουν 
lockdown ξανά, να περιο-
ρίσουν την ελευθερία του 
λόγου και καταστρέψουν 
περισσότερες ελευθερίες».

Πηγή: 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΠΙΤΣΑΡΙΕΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΞΗΡΟΙ ΚΑΡΠΟΙ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

 ΛΙΠΑΝΤΙΚΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ
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Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

ΣΠΕΣΙΑΛ ΙΜΑΜ ΤΟΥ ΔΕ  ΛΗ

Συνταγή για 
ΣΠΕΣΙΑΛ ΙΜΑΜ ΤΟΥ ΔΕ  ΛΗ

ΔΔιάρκεια συνταγής: 1 ώρα & 30 λεπτά'
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 

4 μελιτζάνες κομμ. στη μέση
6-8 κρεμμύδια κομμ. σε μισοφέγγαρο
6-8 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένες
2 κόκκινες και 2 πράσινες πιπεριές κομμ. σε μπαστουνάκια
6 τομάτες τριμμένες
40γρ. χυμό τομάτας
1 καρότο τριμμένο
4 κλωναράκια δυόσμο ψιλοκομμένο
1/4 ματσάκι μαϊντανό ψιλοκομμένο
Αλάτι - πιπέρι - κόκκ. πάπρικα -  κύμινο - μπαχάρι - σουμάκ
Ελαιόλαδο

Εκτέλεση

Αφού ανοίξουμε λίγο με προσοχή τις μελιτζάνες για να μην σπάσουν, βάζουμε 2 κ.σ. 
ελαιόλαδο και αλατοπιπερώνουμε.

Έπειτα, τις τοποθετούμε σε ένα ταψάκι και ψήνουμε για 40-45 λεπτά.

Μόλις κάψει καλά ένα τηγάνι σε δυνατή φωτιά, προσθέτουμε 4 κ.σ. ελαιόλαδο, τα 
κρεμμύδια, και τέλος, το σκόρδο.

Ρίχνουμε τα υπόλοιπα μπαχαρικά και σοτάρουμε σε χαμηλή φωτιά για 15-20 λεπτά 
μέχρι να καραμελώσουν τα κρεμμύδια.

Προσθέτουμε το καρότο, τις πιπεριές, τις τομάτες και τα μυρωδικά και ανακατεύουμε.

Σιγοβράζουμε για 5 λεπτά και αφαιρούμε από τη φωτιά.

Αφαιρούμε τις μελιτζάνες από τον φούρνο και πιέζουμε με ένα κουτάλι στο σημέιο που 
τις χαράξαμε για να κάνουμε χώρο για τη γέμιση.

Μοιράζουμε τη γέμιση σε όλες τις μελιτζάνες και σερβίρουμε με λίγο μαϊντανό, πιπέρι 
και ελαιόλαδο.

E-SHOP & ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΠΕΛΑΤΩΝ

Ένα σημαντικό κομμάτι 
στις τεχνολογίες του 
ηλεκτρονικού εμπο-

ρίου, αποτελεί και είναι, η 
υποστήριξη των ηλεκτρο-
νικών πληρωμών. Η αξιο-
ποίηση των δυνατοτήτων 
του ηλεκτρονικού εμπορί-
ου, εξαρτάται από τη δια-
θεσιμότητα και την ευρεία 
διάδοση των συστημάτων 
ηλεκτρονικών πληρωμών. 
Ειδική αναφορά θα γίνει σε 
δύο σημαντικά  πρωτόκολ-
λα ασφαλείας που εμπλέ-
κονται στην υποστήριξη 
πληρωμών ηλεκτρονικού 
εμπορίου: το πρωτόκολλο 
γενικής χρήσης SSL και το 
πρωτόκολλο 3D-Secure 
για τις online πληρωμές με 
χρήση (πιστωτικών/χρεω-
στικών) καρτών.  

Κυρίαρχη τάση σήμερα, 
αποτελούν οι πληρωμές 
που βασίζονται σε κάρτες 
(card-based payments), 
όμως σημαντικό ρόλο παί-
ζει και η χρήση ψηφιακών 
πορτοφολιών (e-wallets) 
όπως το PayPal.  Η πιο 
διαδεδομένη μορφή μη-
χανισμών πίστωσης είναι 
η υποστήριξη online συ-
ναλλαγών με πιστωτικές 
κάρτες (credit cards). Δι-
ατραπεζικοί όμιλοι, όπως 
η Visa, η MasterCard ή η 
American Express καθο-
ρίζουν τους κανόνες στις 
τράπεζες που εκδίδουν τις 
κάρτες και έχουν την επί-
βλεψη της επεξεργασίας 
των συναλλαγών. Για λό-
γους μεγαλύτερης διασφά-
λισης των συναλλαγών, 
η χρήση των ευαίσθητων 
στοιχείων της κάρτας γί-
νεται αποκλειστικά σε κρυ-

πτογραφημένη μορφή. Με 
αυτό τον τρόπο οι πληρο-
φορίες της πιστωτικής κάρ-
τας, όχι μόνο προφυλάσσο-
νται κατά τη διακίνησή τους 
στο Διαδίκτυο, αλλά δεν 
αποκαλύπτονται ούτε και 
στον ίδιο τον έμπορο.

Υπάρχει όμως και η συναλ-
λαγή Χρέωσης ή προπλη-
ρωμής (debit or prepaid), 
στην οποία οι χρήστες 
πληρώνουν προκαταβολι-
κά, όπου και ονομάζονται 
πληρωμές αποθηκευμένης 
αξίας. Παραδείγματα πλη-
ρωμών αποθηκευμένης 
αξίας είναι: οι χρεωστικές 
κάρτες, οι προπληρωμένες 
κάρτες, οι έξυπνες κάρ-
τες και οι δωροεπιταγές. 
Η χρήση των χρεωστικών 
καρτών (debit cards) είναι 
μια πολύ διαδεδομένη μορ-
φή πληρωμών ηλεκτρονι-
κού εμπορίου σε αυτήν την 
κατηγορία. Η ιδιαιτερότητά 
τους, σε σχέση με τις άλλες 
πληρωμές της ίδιας κατη-
γορίας, είναι ότι χρεώνουν 
απευθείας (την ώρα της συ-
ναλλαγής) έναν λογαρια-
σμό, που όμως απαιτείται 
να έχει ήδη κατατεθειμένα 
χρήματα σε επάρκεια. Μια 
εναλλακτική, και ευρέως 
διαδεδομένη μορφή πλη-
ρωμών σε περιβάλλοντα 
ηλεκτρονικού εμπορίου σε 
αυτήν την κατηγορία είναι 
οι αποκαλούμενες online 
πληρωμές αποθηκευμένης 
αξίας. To PayPal είναι το 
πιο διαδεδομένο σύστημα 
πληρωμής αυτής της υπο-
κατηγορίας, που από τη 
μια μεριά δεν προϋποθέτει 
ακριβώς την προπληρωμή, 
αλλά από την άλλη μεριά 

απαιτεί αποθηκευμένη αξία 
χρημάτων: ένας λογαρια-
σμός PayPal για έναν αγο-
ραστή ή έναν πωλητή, προ-
ϋποθέτει τον προσδιορισμό 
ενός (χρεωστικού, τρεχού-
μενου ή πιστωτικού) λο-
γαριασμού στον οποίο θα 
γίνει η χρέωση ή η πίστωση 
χρημάτων όταν ολοκληρω-
θεί η online συναλλαγή. 
Είναι μία υπηρεσία πληρω-
μών, ικανή να υποστηρίξει 
ακόμη και πληρωμές μι-
κροποσών, καθώς επιτρέπει 
τη διεκπεραίωση πληρω-
μών (έως ένα καθορισμένο 
ποσό) χωρίς τη μεσολάβη-
ση τραπεζών. Όταν ο αγο-
ραστής κάνει μια πληρωμή 
PayPal, στέλνει μέσω email 
την πληρωμή στον λογα-
ριασμό PayPal του πωλητή, 
χωρίς να διακινούνται ευ-
αίσθητες πληροφορίες για 
πιστωτικές κάρτες, λογα-
ριασμούς κλπ. μεταξύ των 
δυο συναλλασσόμενων 
μερών. Το PayPal αναλαμ-
βάνει να μεταφέρει το χρη-
ματικό ποσό από τον λογα-
ριασμό του αγοραστή στον 
λογαριασμό του πωλητή. 

Ένα άλλο μεγάλο κομμάτι 
του ηλεκτρονικού εμπορί-
ου που μας απασχολεί είναι 
και το κινητό εμπόριο και οι 
συναλλαγές μέσω φορη-
τών – ασύρματων συσκευ-
ών.

Το κινητό ηλεκτρονικό 
εμπόριο δημιουργεί νέες 
προοπτικές στο ηλεκτρονι-
κό εμπόριο (e-commerce), 
διότι αξιοποιεί καινοτόμες 
δυνατότητες που παρέχουν 
οι σύγχρονες κινητές συ-
σκευές (smartphones και 

tablets), για την παροχή 
υπηρεσιών ηλεκτρονικού 
εμπορίου. Η εκτέλεση οι-
κονομικών αλλά και άλλων 
διάφορων συναλλαγών 
μέσω ενός ασύρματου δι-
κτύου και μέσω μιας φο-
ρητής κινητής συσκευής, 
μπορεί να καταστήσει την 
όλη διαδικασία των συναλ-
λαγών πιο αποδοτική στην 
επιχείρηση. 

Κινητό ηλεκτρονικό εμπό-
ριο, είναι η εκτέλεση 
οποιασδήποτε οικονομική 
συναλλαγής μέσω κινητής 
συσκευής και αξιοποίησης 
της ασύρματης δικτύωσης 
αυτής. Το κινητό ηλεκτρο-
νικό εμπόριο έχει εξελιχθεί 
αρκετά και είναι αρκετά 
διακριτό πλέον από το 
ηλεκτρονικό εμπόριο, με 
τις σημαντικές διαφορές 
αυτών να εστιάζονται στις 
ιδιαιτερότητες που διέπουν 
τις κινητές συσκευές, τα 
ασύρματα δίκτυα, αλλά και 
το τι απαιτήσεις και ποια 
συμπεριφορά μπορεί να 
έχει ο κινητός χρήστης.  

Οι νέες τεχνολογίες, όπως 
οι κινητές συσκευές και το 
Διαδίκτυο, εξελίσσονται 
συνεχώς. Ταυτόχρονα, ο 
αριθμός των χρηστών αυ-
τών των τεχνολογιών αυ-
ξάνεται συνεχώς. Οι υπη-
ρεσίες που παρέχονται στο 
κινητό ηλεκτρονικό εμπόριο 
μπορούν να υποστηριχθούν 
σε διάφορες κινητές συ-
σκευές αλλά και σε διάφο-
ρα ασύρματα δίκτυα. Αυτοί 
οι δύο παράγοντες  λαμβά-
νονται υπόψιν σε κάθε νέο 
σχεδιασμό νέων υπηρεσιών 
ή εφαρμογών κινητού ηλε-

κτρονικού εμπορίου, γιατί 
και  οι κινητές συσκευ-
ές διαφέρουν έναντι των 
σταθερών ηλεκτρονικών 
υπολογιστών αλλά και τα 
ασύρματα δίκτυα διαφέ-
ρουν σε σχέση με τα εν-
σύρματα. Κατά τη διάρκεια 
της σχεδίασης μίας υπηρε-
σίας κινητού ηλεκτρονικού 
εμπορίου θα πρέπει να 
γίνει προσδιορισμός των 
απαιτήσεων των χρηστών 
και θα πρέπει να διασφα-
λιστεί με κάποιο τρόπο ότι 
η ανάπτυξη της εφαρμογής 
θα γίνει με βάση αυτές τις 
απαιτήσεις, διότι σε άλλη 
περίπτωση η χρήση της 
εφαρμογής μπορεί να μην 
έχει τα αναμενόμενα απο-
τελέσματα.  

Οι υπηρεσίες του κινητού 
ηλεκτρονικού εμπορίου 
μπορούν να υποστηριχθούν 
από διάφορα ασύρματα 
δίκτυα επικοινωνιών όπως 
το GSM, GPRS, Wi-Fi, 
Bluetooth. Οι τεχνολογικές 
διαφορές ανάμεσα στις κι-
νητές συσκευές και στους 
σταθερούς ηλεκτρονικούς 
υπολογιστές, είναι σημα-
ντικές, και σίγουρα οι δια-
φορές αυτές, όπως: μέγε-
θος οθόνης, πληκτρολόγιο, 
ισχύς επεξεργαστή, γρα-
φικά και ανάλυση οθόνης, 
των κινητών συσκευών, 
έχουν μικρότερη αναλογία 
ή ισχύ, σε σχέση με τους 
σταθερούς ηλεκτρονικούς 
υπολογιστές.

Οι χρήστες κινητών συ-
σκευών έχουν τη δυνα-
τότητα να απολαμβάνουν 
υπηρεσίες κινητού εμπορί-
ου μέσω διαφόρων τεχνο-

λογιών, μέσω κάποιας κινη-
τής εφαρμογής, μέσω ενός 
κινητού ιστότοπου, η μέσω 
ακόμη μηνυμάτων (SMS/
MMS).
Βέβαια δ
εν πρέπει να ξεχνάμε και 
την  πρόσβαση  στον Πα-
γκόσμιο Ιστό μέσω του 
περιηγητή ενός κινητού 
λειτουργικού συστήματος. 
Παραδοσιακά, η πρόσβαση 
στον παγκόσμιο Ιστό γίνε-
ται μέσω σταθερών ηλε-
κτρονικών υπολογιστών 
και ενσύρματων δικτύων. 
Στην σημερινή εποχή οι τε-
χνολογίες έχουν εξελιχθεί, 
έτσι ώστε η πρόσβαση  να 
είναι διαθέσιμη,  μέσω  κι-
νητής συσκευής και ενός 
ασυρμάτου δικτύου.   

 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Δημοσιογράφος
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Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής 



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 19ΑΓΡΟΤΙΚΑinfo@enachannel.gr
Δευτέρα 5 Φεβρουαρίου 2024

Ήδη από άποψη διαθέ-
σιμων χωρών, στεγασμέ-
νων και υπαίθριων, η 30η 
Agrotica έχει ξεπουλήσει 
βάζοντας τα «θεμέλια», 
ώστε να αναδειχθεί μια 
από τις πιο επιτυχημένες 
διοργανώσεις και μένει να 
φανεί ότι δεν θα διασαλευ-
τεί η λειτουργία της από 
εξωγενείς παράγοντες, δε-
δομένου ότι φέτος διεξάγε-
ται υπό τη σκιά αγροτικών 
κινητοποιήσεων που, όπως 
φαίνεται, θα φτάσουν μέχρι 
την… αυλή της, την ημέ-
ρα των εγκαινίων, που θα 
γίνουν από τον υπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων.

«Τα προβλήματα των αγρο-
τών, ειδικά τα τελευταία 
τρία χρόνια, είναι μεγάλα 
και δικαιολογημένα βλέ-
πουμε να αντιδρούν. Ευ-
ελπιστούμε ότι οι κινητο-
ποιήσεις τους όμως δεν θα 
επηρεάσουν την έκθεση», 
ανέφερε ο πρόεδρος του 
ΣΕΑΜ, Σάββας Μπαλου-
κτσής, στη συνέντευξη Τύ-
που για την παρουσίαση 
της Agrotica, αφήνοντας 
να διαφανεί ότι στις τάξεις 
των εκθετών υφέρπει ανη-
συχία για το πώς θα εξε-
λιχθούν τα πράγματα. Μια 
αίσθηση που επιβεβαίωσε 
με την τοποθέτησή του κι 
ο Παναγιώτης Φωτιάδης, 
πρόεδρος της ΕΚΑΓΕΜ, ο 
οποίος επισήμανε την ανά-
γκη να δοθούν ικανοποιητι-
κές απαντήσεις στα δίκαια 
αιτήματα των αγροτών.

Οι επικεφαλής, πάντως, 
των δύο φορέων, δεν 
έκρυψαν πως ποντάρουν 
πολλά, για δουλειές, στη 
φετινή διοργάνωση. «Όλα 
τα μέλη μας έχουν προε-
τοιμαστεί κατάλληλα, ώστε 
να ανταποκριθούν στο αυ-
ξημένο ενδιαφέρον που 
θα υπάρχει συνεπεία της 
σταδιακής δημοσιοποίησης 
των δικαιούχων Σχεδίων 
Βελτίωσης», υποστήριξε ο 
κ. Μπαλουκτσής, εκφρά-
ζοντας την εκτίμηση πως 
το 2024 η αγορά των τρα-
κτέρ θα κινηθεί με αξιόλο-
γη άνοδο, αφήνοντας πίσω 
την κάμψη που κατέγραψε 
το 2023, όταν πουλήθηκαν 
μόλις 1.670 τρακτέρ, ένα-

ντι 1.880 το 2022.

Ο ίδιος υπογράμμισε ακό-
μη ότι επειδή η υλοποίηση 
ενός εγκεκριμένου προ-
γράμματος δεν εξαντλείται 
στην πώληση ενός μηχανή-
ματος, αλλά, ταυτόχρονα, 
απαιτείται η παροχή συμ-
βουλευτικών υπηρεσιών 
για την καταλληλότητα και 
κυρίως τη χρηματοδότηση 
των επενδύσεων, τα μέλη 
του ΣΕΑΜ έχουν συνάψει 
με τράπεζες συνεργασίες 
για την προώθηση της δα-
νειοδότησης επενδυτών με 
δική τους εγγυοδοσία για 
να είναι σε θέση να εξο-
φλήσουν τις αγορές τους, 
κάτι που αποτελεί προϋ-
πόθεση για την εκταμίευση 
της στήριξης.

Ανέφερε ακόμη ότι στη 
διάρκεια της έκθεσης θα 
υπάρχουν σημαντικές εκ-
πτώσεις για συμφωνίες, 
που θα κλειστούν στο τε-
τραήμερο 1 έως 4 Φεβρου-
αρίου, ενώ ειδικά για τους 
Θεσσαλούς αγρότες που 
είδαν τα μηχανήματά τους 
να υφίστανται ζημιές από 
τις πλημμύρες, εκτός από 
τις ειδικές τιμές, θα υπάρ-
χει σημαντική βοήθεια στη 
χρηματοδότηση, είτε με μα-
κροχρόνιες πιστώσεις, είτε 
στην έκδοση τραπεζικού 
δανείου».

Αναφορικά με την παρουσία 
του ΣΕΑΜ στην Agrotica ο 
κ. Μπαλουκτσής επισήμανε 
πως ο Σύνδεσμος θα δώσει 
το «παρών» με τα 43 μέλη 
του ΣΕΑΜ, καλύπτοντας 
περί τα 16.000 τ.μ. ή το 1/3 
του διαθέσιμου χώρου. Ως 
προς τα μηχανήματα που 
θα εκθέσουν, θα είναι αντι-
προσωπευτικά των σύγ-
χρονων τεχνολογιών, που 
σταδιακά εφαρμόζονται 
στη γεωργία, όπως τρακτέρ 
νέας γενιάς φάσης «V» με 
δυνατότητα προσαρμογής 
στις απαιτήσεις της γεωρ-
γίας ακριβείας, παρελκόμε-
να όλων των φάσεων των 
καλλιεργειών συμβατά με 
τις εφαρμογές και τα οφέ-
λη της ευφυούς γεωργίας, 
καθώς επίσης και συστήμα-
τα που εξασφαλίζουν την 
ακρίβεια στην ορθολογική 
χρήση εισροών και στην 

αποτύπωση της απόδοσης 
μιας γεωργικής εκμετάλ-
λευσης, ενώ θα υπάρξει 
ενημέρωση και για τις διε-
θνείς τάσεις ως προς τους 
αυτόνομους ελκυστήρες 
και εκείνους που κάνουν 
χρήση εναλλακτικής –του 
πετρελαίου- ενέργειας.

Για ευνοϊκή συγκυρία, της 
σύμπτωσης της έκθεσης με 
τις εγκρίσεις που δίνονται 
στα Σχέδια Βελτίωσης, έκα-
νε λόγο και ο πρόεδρος της 
ΕΚΑΓΕΜ –που θα παραστεί 
με 91 μέλη σε εκθεσιακό 
χώρο 8.000 τ.μ.- τονίζο-
ντας πως «ελπίζουμε ότι θα 
δώσουν ώθηση στην αγορά 
και θα καταφέρουμε φέτος 
να κινηθούν λίγο ψηλότερα 
από πέρσι, όταν οι πωλή-
σεις του κλάδου κατέγρα-
ψαν μια αύξηση της τάξης 
του 15%-20%».

Στις μεγάλες αλλαγές που 
βιώνει ο αγροδιατροφικός 
κλάδος εστίασε ο Παναγιώ-
της Κοντός, αντιπρόεδρος 
του ΣΠΕΛ, ο οποίος δίνει 
και αυτή τη φορά δυναμικό 
«παρών» στην Agrotica με 
τα 74 μέλη του. «Με βάση 
τις ευρωπαϊκές πολιτικές, 
την κλιματική αλλαγή, τη 
νέα ΚΑΠ και την ενεργεια-
κή κρίση ο κλάδος των λι-
πασμάτων δέχεται ισχυρές 
πιέσεις. Αλλά είμαστε εδώ 
με προτάσεις, λύσεις και 
με καινοτόμα προϊόντα, για 
να ενισχύσουμε τον Έλλη-
να αγρότη και να συμβάλ-
λουμε στην ανάπτυξη της 
γεωργικής παραγωγής με 
όρους ποιότητας, αλλά και 
ποσότητας», ανέφερε χα-
ρακτηριστικά.

Παρόλα αυτά δεν έκρυψε 
την ανησυχία του για το 
γεγονός ότι στη χώρα μας 
η κατανάλωση τα τελευ-
ταία χρόνια βαίνει μειούμε-
νη. «Το 2022 είχε μείωση 
20% σε σχέση με το 2021, 
πέφτοντας, σε όγκο, από 
τους 1 εκατ. τόνους στους 
800.000 τόνους, ενώ για 
πέρυσι δεν έχουμε ακόμη 
ακριβή στοιχεία, αλλά η 
αίσθηση είναι ότι η αγορά 
υποχώρησε ακόμη λίγο», 
είπε ο κ. Κοντός, προσθέ-
τοντας πως «παρατηρού-
με χαμηλές αποδόσεις και 

υποβαθμισμένη παραγωγή, 
με ορατό τον κίνδυνο να 
περιοριστεί η γονιμότητα 
των εδαφών».

Παρουσιάζοντας τα ποσο-
τικά και ποιοτικά μεγέθη 
της φετινής Agrotica ο δι-
ευθύνων σύμβουλος της 
ΔΕΘ – Helexpo, Κυριάκος 
Ποζρικίδης είπε ότι φιλο-
ξενεί 1.804 εκθέτες, από 
49 χώρες κι υπερβαίνει τα 
40.500 τ.μ., (έναντι 1.677 
εκθετών και 38.500 τ.μ., 
της προηγούμενης διοργά-
νωσης το 2022), ενώ θα 
υποδεχθεί περίπου 500 full 
hosted buyers, καθώς και 
εμπορικούς επισκέπτες με 
ομαδικές αποστολές από 
την Αλβανία, τη Βόρεια 
Μακεδονία και τη Βουλγα-
ρία, όπως και από τη Μέση 
Ανατολή και άλλες 16 χώ-
ρες της Ευρώπης και της 
Κεντρικής Ασίας.

Για μια sold out έκθεση με 
την οποία ξεκινά το εκθε-
σιακό καλεντάρι του 2024 
για τη ΔΕΘ–Helexpo, μί-
λησε ο πρόεδρος της δι-
οργανώτριας αρχής, Τάσος 
Τζήκας, σημειώνοντας ότι 
πρόκειται για μια από τις 
μεγαλύτερες εκθέσεις των 
τελευταίων ετών και την 
5η μεγαλύτερη του κλά-
δου στην Ευρώπη. Ο ίδιος, 
αναφερόμενος στο σχέδιο 
που έθεσε σε εφαρμογή η 
εταιρεία για την εύρυθμη 
λειτουργία της κυκλοφορί-
ας επισκεπτών και εκθετών 
κατά τη διάρκεια της έκθε-
σης, το οποίο περιλαμβάνει 
τέσσερις μεγάλους χώρους 
δωρεάν στάθμευσης 1.500 
θέσεων, τρεις στα δυτικά 
και έναν στα ανατολικά, 
όπου θα μπορούν οι επι-
σκέπτες να αφήνουν τα 
οχήματά τους και να με-
τακινούνται με ναυλωμένα 
λεωρφορεία από τη ΔΕΘ 
στους χώρους της έκθεσης, 
τόνισε πως είναι ένα μεγά-
λο στοίχημα που πρέπει να 
κερδηθεί. Ιδιαίτερη μνεία 
έκανε, επίσης, στις δεκάδες 
παράλληλες εκδηλώσεις 
που έχουν προγραμματι-
στεί στο τετραήμερο της 
Agrotica, με κορυφαίες το 
10ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Agrotica, που οργανώνεται 
από τη γεωπονική του ΑΠΘ 

σε συνεργασία με τη ΔΕΘ – 
Helexpo, για τις τελευταίες 
συστημικές προσεγγίσεις 
στην αναγέννηση της γε-
ωργίας και της υπαίθρου, 
την εκδήλωση με το ΕΚΕΤΑ 
για την τεχνητή νοημοσύνη 
και τη ρομποτική στη γεωρ-
γία και την ημερίδα για την 
καλλιέργεια της κάνναβης.

Σε σχετικό δελτίο τύπου 
για την 30η AGROTICA 
αναγράφεται:

Επετειακή 30η 
AGROTICA, από τις με-
γαλύτερες στην ιστορία 
του θεσμού

1.804 εκθέτες από 49 
χώρες και εκθεσιακός 
χώρος άνω των 40.500 
τ.μ.

Η μεγάλη «γιορτή» του 
αγροτικού κλάδουξεκινά 
στη Θεσσαλονίκη

Με τους καλύτερους οι-
ωνούς ξεκινά η επετειακή 
30η  Διεθνής Έκθεση Γε-
ωργικών Μηχανημάτων, 
Εξοπλισμού & Εφοδίων, 
«AGROTICA», μετρώντας 
1.804 εκθέτες (άμεσους 
και έμμεσους) από 49 χώ-
ρες και πάνω από 40.500 
τ.μ. εκθεσιακού χώρου.

Η φετινή AGROTICA, η 
οποία εγκαινιάζεται στο 
Διεθνές Εκθεσιακό Κέντρο 
Θεσσαλονίκης την 1η Φε-
βρουαρίου και θα διαρκέσει 
έως τις 4 του μηνός,  είναι 
μία από τις σημαντικότερες 
διοργανώσεις στην ιστορία 
του θεσμού και αισθητά με-
γαλύτερη από την αντίστοι-
χη έκθεση του 2022, οπότε 
οι εκθέτες ήταν 1.677 και ο 
εκθεσιακός χώρος 38.500 
τ.μ. Οι διαστάσεις της μά-
λιστα –στη γενικότερη, επι-
βαρημένη εικόνα της Θεσ-
σαλονίκης- επέβαλαν την 
εφαρμογή ειδικού σχεδίου 
με τη διάθεση τεσσάρων 
χώρων δωρεάν στάθμευ-
σης περιφερειακά του κέ-
ντρου.

Η φετινή έκθεση έχει επε-
τειακό χαρακτήρα, ο οποίος 
θα αναδειχθεί σε ειδική εκ-
δήλωση μετά το πέρας των 
εγκαινίων.

Παρούσα στα περίπτερά 
της είναι η παγκόσμια νέα 
τεχνολογία από όλο το 
φάσμα της αγροτικής επι-
χειρηματικότητας με όλους 
τους τομείς της γεωργίας, 
τα προϊόντα, τις υπηρεσί-
ες και το σύνολο των πα-
ραγωγικών και εμπορικών 
επιχειρήσεων μηχανημά-
των, εξοπλισμού και εφο-
δίων.

Τις «πύλες» της Έκθεσης 
αναμένεται να περάσουν 
πολλές δεκάδες χιλιάδες 
επισκεπτών από όλη την 
Ελλάδα και από το εξω-
τερικό, ενώ πολυάριθμα 
γκρουπ εμπορικών αποστο-
λών θα την επισκεφθούν 
από τα Βαλκάνια και τη Νο-
τιοανατολική Ευρώπη.

Ειδικότερα, η φετινή διορ-
γάνωση θα υποδεχθεί 500 
Full Hosted Buyers και 
εμπορικούς επισκέπτες με 
ομαδικές αποστολές από 
την Αλβανία, τη Βόρεια 
Μακεδονία και τη Βουλγα-
ρία. Από τους 500 εμπορι-
κούς επισκέπτες οι 37 είναι 
μεμονωμένοι Full Hosted 
Buyers, που προέρχονται 
από 16 χώρες (Αζερμπα-
ϊτζάν, Βουλγαρία, Κύπρο, 
Αρμενία, Αίγυπτο, Γεωργία, 
Εσθονία, Ιορδανία, Λίβανο, 
Ρουμανία, Βόρεια Μακεδο-
νία, Ιράκ, Σαουδική Αραβία, 
Συρία, Τυνησία και Λιθουα-
νία) και οι υπόλοιποι είναι 
ομαδικές αποστολές.

Η 30η AGROTICA πραγμα-
τοποιείται υπό την αιγίδα 
των υπουργείων Αγροτικής 
Ανάπτυξης & Τροφίμων, 
Εσωτερικών (Μακεδονί-
ας-Θράκης) και της Περι-
φέρειας Κεντρικής Μακε-
δονίας με τη στήριξη της 
Ένωσης Κατασκευαστών 
Γεωργικών Μηχανημάτων 
Ελλάδος (ΕΚΑΓΕΜ), του 
Συνδέσμου Εισαγωγέων 
Αντιπροσώπων Μηχανη-
μάτων (ΣΕΑΜ) και του 
Συνδέσμου Παραγωγών 
και Εμπόρων Λιπασμάτων 
(ΣΠΕΛ).

Με «καύσιμο» τα Σχέδια Βελτίωσης, που εγγυώνται ζωηρό ενδιαφέρον και δουλειές για εκθέτες και επισκέπτες της, αλλά και 
μια μεγάλη γκάμα μηχανημάτων, εξοπλισμού, προϊόντων και υπηρεσιών, που καλύπτουν όλες τις ανάγκες του γεωργικού τομέα, 
αναμένεται να κινηθεί η φετινή 30η επετειακή Agrotica, μεταξύ 1 και 4 Φεβρουαρίου στη Θεσσαλονίκη.

Με χρηματοδοτικές λύσεις και αξιόλογες εκπτώσεις
στα μηχανήματα η 30η Agrotica

διαβάστε περισσότερα
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Με συγκλονιστικές 
αναφορές και 
λεπτομέρειες μίλησε για 
το αδιανόητο συμβάν ο 
Σταύρος Μάνταλος…

Όσα είπε ο αναπληρωτής 
πρόεδρος της ΚΕΔ, στην 
εκπομπή «SDNA σε θέση 
Libero» στον Libero 107,4, 
προκαλούν σοκ!

Ο ίδιος μίλησε για την 
επίθεση που έγινε στην 
σύντροφό του, αλλά και 
για όλα τα σοβαρά θέματα 
που ταλανίζουν την ΕΠΟ, 
την ελληνική διαιτησία 

και όχι μόνο στην Σούπερ 
Λιγκ αλλά σε όλες τις 
κατηγορίες.

Αναλυτικά, όσα ανέφερε ο 
αναπληρωτής πρόεδρος της 
ΚΕΔ για νέο συνταρακτικό 
περιστατικό:

-Πώς είναι η οικογένειά 
σας μετά την επίθεση:

«Είμαστε σοκαρισμένοι, 
τρομοκρατημένοι και 
απογοητευμένοι. Δεν έχει 
συμβεί στα χρονικά να 
χτυπηθεί γυναίκα. Ζήσαμε 
κάτι καινούριο, δυστυχώς. 

Αυτό που εύχομαι εγώ και 
η σύντροφός μου είναι να 
σταματήσει εδώ».

-Πότε συνέβη:

«Το βράδυ του Σαββάτου, 
ήμουν στο σπίτι του 
αδερφού μου και περίμενα 
την σύντροφό μου να 
έρθει. Μου έστειλε μήνυμα 
και μου είπε έλα να με 
βρεις, χτυπήθηκα στο 
πρόσωπο. Την βρήκαμε με 
το μάτι πρησμένο, μόλις 
βγήκε από το σπίτι κάποιος 
παραμόνευε, την χτύπησε, 
της είπε ότι αυτό είναι για 
τον Μάνταλο και έφυγε».

-Αν υπάρχει εικόνα του 
δράστη:

«Είμαστε σε μία γειτονιά που 
δεν είναι πολυσύχναστη, 
δεν μπόρεσε να διακρίνει 
κάτι. Ήταν καλλυμένο το 
πρόσωπό του, το μόνο που 
είδε ήταν μία σκιά».

-Για το μήνυμά του:

«Δεν πάει κάπου αλλού 

το μυαλό μου, είμαι 
καθηγητής πληροφορικής 
στο επάγγελμα, αλλά οι 
δράσεις μου είναι γνωστές 
στο ποδόσφαιρο. Είμαι 
αγαπητός στην κοινωνία 
της Καβάλας».

-Αν είναι εκβιασμός για 
να παραιτηθεί:

«Όλα αυτά που γίνονται 
τον τελευταίο μήνα με τις 
δηλώσεις, δεν είναι ένας 
έμμεσος τρόπος να με 
οδηγήσουν στην έξοδο; 
Ήταν ακόμη ένα μήμυμα 
να με ωθήσει προς τα εκεί, 
πρέπει να ζήσουμε και 
αυτό».

-Τι σκέφτεται να κάνει 
με την ΚΕΔ:

«Αρχικά πήγαμε στην 
Ασφάλεια Καβάλας και 
καταθέσαμε όσα έγιναν και 
εκείνη ξεκίνησε άμεσα τις 
έρευνες. Εμπιστευόμαστε 
τις αρχές. Προσπαθούμε να 
επανέλθουμε ψυχολογικά, 
για μένα το χτύπημα είναι 
πολύ πιο δυνατό απ’ ότι 

αν το έκαναν σε εμένα. 
Είναι ένας άνθρωπος 
είμαστε κάθε μέρα μαζί, δεν 
γνωρίζει από ποδόσφαιρο 
και δεν μπορώ να της δώσω 
να καταλάβει τι ακριβώς 
γίνεται. Με στηρίζει και 
αυτή».

-Αν πέρασε από το μυαλό 
του να αποχωρήσει από 
την ΚΕΔ:

«Όλες οι ομάδες 
καταδίκασαν την ενέργεια 
αυτή. Αυτό δείχνει ότι 
κανένας δεν χαιρετίζει 
αυτή την ενέργεια, οπότε 
ας την απομονώσουμε και 
ας ελπίσουμε η Πολιτεία να 
πάρει πιο δραστικά μέτρα».

-Αν είχε πάρει κάποιο 
μήνυμα νωρίτερα:

«Οι αναφορές στο 
πρόσωπό μου είναι 
ξεχωριστά μηνύματα γιατί 
τελευταία όταν γίνεται 
αναφορά στην διαιτησία, 
το όνομά μου είναι πάντα. 
Ο Αλέξης Κούγιας σε κάθε 
συνέντευξή του μιλάει 

εναντίον μου. Παραδόξως, 
ως πρόεδρος της ΠΑΕ 
Κόρινθος, η επικοινωνία μας 
ήταν σε άριστο κλίμα. Αυτό 
που άλλαξε ήταν η επίσημη 
ενασχόλησή του με την 
ΠΑΕ Ολυμπιακός η οποία 
είναι ενάντια στο πρόσωπό 
μου. Δεν χρειάζεται να πω 
εγώ ότι το εκλαμβάνω ως 
στοχοποίηση, το βλέπει όλος 
ο κόσμος. Τα τελευταία δύο 
χρόνια παρακολουθούμε 
πολύ ανταγωνιστικά 
πρωταθλήματα και αυτός 
πρέπει να είναι ο στόχος 
όλων. Είναι μεγάλη 
επιτυχία το ότι φτάσαμε να 
βλέπουμε το πρωτάθλημα 
να μην τελειώνει τον 
Οκτώβριο».

-Αν επικοινώνησε 
κάποιος από την 
κυβέρνηση μαζί του:

«Άμεση επικοινωνία δεν 
έχω με κανέναν, ξέρω όμως 
ότι ο κύριος Χρυσοχοΐδης 
έδωσε εντολή στην 
ασφάλεια Καβάλας για να 
βρεθεί ο δράστης άμεσα».

Έρευνα από την ΕΛ.ΑΣ για τον ξυλοδαρμό της συντρόφου 
του Σταύρου Μάνταλου!

Το προηγούμενο διάστημα 
διαπιστώθηκε ότι κλάπηκαν 
από τον Ιερό Ναό 
Αγίου Γεωργίου – Αγίου 
Αθανασίου στο παλιό χωριό 
της Φιλύρας, στο όρος 
Μπέλλες, οι πόρτες της 
Ωραίας Πύλης (Βημόθυρα).

Παρακαλείτε οποιοσδήποτε 
γνωρίζει κάποια 
πληροφορία ή ξέρει τι έχει 
συμβεί, να επικοινωνήσει 
άμεσα με τον εφημέριο της 
ενορίας του Νεοχωρίου 
Σιντικής, π. Αναστάσιο, στο 
τηλέφωνο 6944522324 
ή με την Αστυνομία. Τα 
αντικείμενα αυτά έχουν 
μεγάλη οικονομική και 
πολιτιστική αξία!
Για το απαράδεκτο συμβάν 
έχουν κινηθεί ήδη οι 
νομικές διαδικασίες.

Σέρρες
Έκλεψαν την πόρτα από την Ωραία Πύλη σε ναό του 
Νεοχωρίου Σιντικής!

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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Ακόμα μια σπουδαία 
εκτός έδρας νίκη για την 
ομάδα της Καβάλας με 
τα γκολ των Τζελίδη και 
Βασίλη Παπαδόπουλους

Εναν ακόμα σημαντικό 
«σκόπελο» στην πορεία του 
προς την κατάκτηση του 
τίτλου στον 1ο όμιλο της Γ’ 
Εθνικής και της ανόδου στη 
Super League 2 ξεπέρασε 
το απόγευμα της Κυριακής 
4/2 ο ΑΟ Καβάλας. Πήρε το 
«διπλό» στη δυνατή έδρα 
του Απόλλωνα Παραλιμνί-
ου με 0-2 και διατήρησε 
τη διαφορά των 7 βαθμών 
στην κορυφή του βαθμολο-
γικού πίνακα.

Ήταν ανώτερος σε όλη τη 
διάρκεια του αγώνα και ει-
δικά στο 1ο ημίχρονο, όπου 
έχασε αρκετές ευκαιρίες 
για να «καθαρίσει» τη νίκη. 
Ωστόσο κατάφερε να σκο-
ράρει μόνο μια φορά με τον 
Λάζαρο Τζελίδη στο 33ο 
λεπτό. Στην επανάληψη ο 
ρυθμός του αγώνα έπε-
σε, ωστόσο οι γηπεδούχοι 
παρά τις προσπάθειες τους 
δεν κατάφεραν να απειλή-
σουν με αξιώσεις την εστία 
του Αστρά. Στο 72ο λεπτό 
ο Βασίλης Παπαδόπουλος 
έγραψε το 0-2 και διαμόρ-
φωσε το τελικό σκορ, δίνο-
ντας ακόμα μια σπουδαία 
νίκη στο «καραβάκι» σε 

μια περίοδο με συνεχόμενο 
παιχνίδια.

Οι Συνθέσεις

Απόλλων Παραλιμνίου: 
Γκαράς, Κιουτσεκτσίδης, 
Τσομαχασβίλι, Κουτζαβασί-
λης,  Ζαβέρδας, Τζαμπέγια, 
Ζήση, Κατσαμάγκας, Τσιμί-
κας, Ελέζι, Πέτρου.
Καβάλα: Αστράς, Καζαντζί-
δης, Δημητριάδης, Λαγός, 
Σμίλτος, Περδίκης, Μέτσε, 
Τζελιδης, Γκέκας, Παπα-
δόπουλος Β., Σαμπανίδης. 
Αγωνίστηκαν και οι Καρα-
κώστας, Στοϊνοβιτς, Δαλια-
νόπουλος, Γερονικολός.

www.kavalapost.gr

ΑΟ Καβάλα 
«Φτωχή» νίκη, πολύτιμο τρίποντο, 1-0 τον Άρη Πετεινού

Ανακοίνωση του συλλό-
γου που συμμετέχει στο 
πένθος για τον θάνατο 
του 14χρονου Θάνου 
Κοτσίδη από την Κομο-
τηνή, που έχασε τη μάχη 
με τον καρκίνο

Με την επιστροφή της ομά-
δας της Καβάλας από το 

Παραλίμνιο των Σερρών, 
όπου όπως είναι γνωστό 
επικράτησε με 0-2 και δια-
τήρησε το +7 στην κορυφή 
της βαθμολογίας στον 1ο 
όμιλο της Γ’ Εθνικής, ολο-
κληρώθηκε κι ένα αρκετά 
βαρύ πρόγραμμα με συ-
νεχόμενους αγώνες κάθε 
Κυριακή για το πρωτάθλη-

μα και Τετάρτη, είτε για 
το κύπελλο της ΕΠΣΚ (Νέ-
στος), είτε με εξ αναβολής 
αγώνα (Αετός Βαρβάρας). 
Πλέον στο «καλεντάρι» της 
ομάδας επανέρχεται η… κα-
νονικότητα με έναν αγώνα 
κάθε εβδομάδα, αρχής γε-
νομένης από το επόμενο 2ο 
συνεχόμενο εκτός έδρας 

παιχνίδι με τη Νίκη Ευκαρ-
πίας, που «έπεσε» στο 90’ 
στη Χρυσούπολη.

Καλό παράδεισο στη γειτο-
νιά των Αγγέλων
Εν τω μεταξύ στον ΑΟΚ 
δεν έμειναν ασυγκίνητοι 
στη θλιβερή είδηση του 
θανάτου ενός 14χρονου 
παιδιού, του Θάνου Κοτσί-
δη, από την Κομοτηνή που 
έχασε τη μάχη με τον καρ-
κίνο. Ήταν ποδοσφαιριστής 
της Ακαδημίας του ΠΑΟΚ 
Κομοτηνής, και στον ΑΟΚ 
αφιέρωσαν τη νίκη του στο 
Παραλίμνιο στη μνήμη του. 
Η ανακοίνωση αναφέρει 
σχετικά:

«Το ποδόσφαιρο είναι πολι-
τισμός, είναι μια γιορτή, μια 
εκδήλωση που  προσφέρει 
εφήμερες χαρές και λύπες 
στις καθημερινές μάχες 
που δίνει η κάθε ομάδα. 
Δυστυχώς όμως, το Ελλη-
νικό ποδόσφαιρο σήμερα 
πενθεί τον μικρό Θάνο Κο-
τσίδα από την Κομοτηνή 
που έδωσε μια γενναία, 

μεγάλη αλλά άνιση μάχη με 
την ανίατη νόσο και έφυ-
γε τόσο πρόωρα από την 
ζωή. Θανούλη η σημερινή 
νίκη του ΑΟ Καβάλα είναι 
αφιερωμένη σε σένα που 
βρίσκεσαι ήδη στη γειτονιά 
των Αγγέλων, καλό Παρά-

δεισο! Καλή δύναμη στην 
οικογένεια σου που έφυ-
γες τόσο άδικα και πρόωρα 
από κοντά τους».

www.kavalapost.gr

ΑΟ Καβάλα
Θανούλη, η νίκη στο Παραλίμνιο είναι αφιερωμένη σε σένα

Η ομάδα της Χρυσούπο-
λης επικράτησε με 2-1 
της Νίκης Ευκαρπίας 
(που προηγήθηκε στο 1ο 
ημίχρονο) με γκολ στην 
εκπνοή του αγώνα – Όλα 
τα αποτελέσματα και η 
βαθμολογία μετά την 
21η αγωνιστική

Αντιμέτωπος με μια ση-
μαντική απώλεια σε εντός 
έδρας παιχνίδι βρέθηκε το 
απόγευμα της Κυριακής ο 
Νέστος, ωστόσο έστω και 
στο τέλος κατάφερε να πά-
ρει τη νίκη και να συνεχίσει 
στο… κατόπι του ΑΟΚ στην 
κορυφή της βαθμολογίας 
της Γ’ Εθνικής. Το συγκρό-

τημα της Χρυσούπολης 
επικράτησε με 2-1 της Νί-
κης Ευκαρπίας με γκολ του 
Τανζού στο 90ο λεπτό. Οι 
φιλοξενούμενοι που πα-
λεύουν για να διατηρηθούν 
πάνω από τη γραμμή του 
υποβιβασμού προηγήθηκαν 
στο 1ο μέρος με τον Δελη-
ζάνο στο 23ο λεπτό, ενώ ο 

Νέστος ισοφάρισε στο 58’ 
με τον Ράνο.

Αναλυτικά το πρόγραμ-
μα των αγώνων της 21ης 
αγωνιστικής καθώς και η 
βαθμολογία και η επόμενη 
αγωνιστική έχουν ως εξής:
Πανθρακικός – ΠΑΟΚ Κρη-
στώνης  1-1
Αναγέννηση Επανομής – 
Άρης Αβάτου 0-3
Ν. Μηχανιώνα – Ορέστης 
Ορεστιάδας 4-1
Αετός Βαρβάρας – Θερμαϊ-
κός Θέρμης 0-2
Δόξα Δράμας – ΑΟ Χανιώ-
της 1-1
Άρης Πετεινού – Βέροια 
1-0
Νέστος Χρυσούπολης – 
Νίκη Ευκαρπίας 2-1
Απόλλων Παραλιμνίου – 
ΑΟ Καβάλας 0-2
ΜΑ Αγ. Μαρίνας – Κεραυ-
νός Αγγελοχωρίου  3-0 α.α.

Η Βαθμολογία
1. ΑΟ Καβάλα 58 (62-8)
2. Νέστος Χρυσούπολης 

51 (43-10)
3. Πανθρακικός 46 (40-

12)
4. Ν. Μηχανιώνα 39 (36-

16)
5. Θερμαϊκός Θέρμης 38 

(28-22)
6. Ορεστιάδα 36 (32-28)
7. ΑΟ Χανιώτης 35 (25-

19)
8. Άρης Αβάτου 33 (33-

20)
9. ΠΑΟΚ Κρηστώνης 33 

(27-26)
10. Απόλλων Παραλιμνίου 

29 (28-25)
11. Νίκη Ευκαρπίας 25 

(26-27)
12. Δόξα Δράμας 22 (30-

26)
13. Βέροια ΝΠΣ 20 (18-

40)
14. ΜΑ Αγίας Μαρίνας 12 

(10-32)

15. Άρης Πετεινού 12 (12-
40)

16. Αναγέννηση Επανομής 
11 (9-39)

17. Αετός Βαρβάρας 11 
(11-54)

18. Κεραυνός Αγγελοχωρί-
ου (Αποχώρησε)

Η Επόμενη Αγωνιστική
Πανθρακικός – ΜΑ Αγ. Μα-
ρίνας
Κεραυνός Αγγελοχωριου – 
Επανομή α. α.
ΠΑΟΚ Κρηστώνης – Ν. Μη-
χανιώνα
Άρης Αβάτου – Αετός Βαρ-
βάρας
Ορεστιάδα – Δόξα Δράμας
Θερμαϊκός – Άρης Πετεινού
ΑΟ Χανιώτης – Νέστος 
Χρυσ.
Βέροια – Παραλίμνιο
Νίκη Ευκαρπίας – Καβάλα

www.kavalapost.gr

Γ’ Εθνική-1ος Όμιλος 
Νίκη με ανατροπή στο 90’ για τον Νέστο
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Στον δεύτερο γύρο της 
διοργάνωσης προκρίθη-
κε η ομάδα της Καβά-
λας μετά τον αγώνα που 
έδωσε στο κλειστό της 
Καλαμίτσας

Το απόγευμα του Σαββά-
του 4 Φεβρουαρίου 2024 
στο κλειστό γυμναστήριο 
«Αλεξάνδρα Δήμογλου» 
στην Καλαμίτσα η ομάδα 
μπάσκετ σε αμαξίδιο ΑΟ 
Καβάλα αντιμετώπισε την 
ομάδα του Πανσερραϊκού 
στο πλαίσιο των αγώνων 

της πρώτης φάσης του κυ-
πέλλου Ελλάδος.

Η ομάδα της Καβάλας ανα-
δείχθηκε νικήτρια με σκορ 
53-36. Τα δεκάλεπτα του 
αγώνα 14-6,13-10,14-10, 
53-36.

Οι συνθέσεις των ομάδων:
ΑΟ Καβάλα Ζαρωτιάδης 
(προπονητής): Βεντάυ-
εβ 16, Σαουλίδης 14, Χα-
τζησάββας 8, Πετράκης 4, 
Δομβρίδης 4, Αράμπογλου 
3, Βρασίδας 2, Πολυχρο-
νιάδης 2, Μασμανίδης

Πανσερραϊκός Καριο-
φυλλάκη (προπονήτρια): 
Γέργος 17, Γκέρης 11, Γκου-
τζουρέλας 6, Καπούλας 2 , 

Βαφειάδης, Κατσούρης.

www.kavalapost.gr

ΑΟΚ-Μπάσκετ με Αμαξίδιο 
Νίκη-πρόκριση στο κύπελλο Ελλάδας 53-36 τον Πανσερραϊκό

Η νεαρή αθλήτρια είχε 
κατακτήσει το χρυσό με-
τάλλιο στο Παγκόσμιο 
Πρωτάθλημα Όρθιας 
Σανιδοκωπηλασίας στην 
Ταϊλάνδη»

Σε ειδική εκδήλωση που 
πραγματοποιήθηκε το από-
γευμα της Τετάρτης 31 Ια-
νουαρίου 2024 στη Δημο-
τική Βιβλιοθήκη Καβάλας 
«Βασίλης Βασιλικός», βρα-
βεύτηκε από τον Δήμαρχο 
Καβάλας Θόδωρο Μουριά-
δη και τον Πολιτιστικό Σύλ-
λογο Παληού «Μέγας Αλέ-
ξανδρος» η αθλήτρια SUP 
του Αθλητικού Συλλόγου 
Καβάλας Ρέα Λογοθέτη.

Τον Νοέμβριο του 2023 η 
Ρέα Λογοθέτη κατέκτησε το 
χρυσό μετάλλιο στο Παγκό-
σμιο Πρωτάθλημα Όρθιας 
Σανιδοκωπηλασίας που 
πραγματοποιήθηκε στην 
Πατάγια της Ταϊλάνδης

Για τη μεγάλη διάκριση της 
Ρέας Λογοθέτη μίλησαν οι 
Αντιδήμαρχοι Αθλητισμού 
Κώστας Χατζηαναστασίου 
και Τεχνικών Έργων Αλέ-
ξης Γούλας, η Πρόεδρος 
του Πολιτιστικού Συλλόγου 

Παληού Μαρία Ψωμαδάκη, 
η Αντιπρόεδρος του ίδιου 
φορέα Νέλη Τσαχαλίδου, ο 
εκπρόσωπος του Αθλητικού 
Συλλόγου ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ 
Χάρης Παλτόγλου και ο 
προπονητής της παγκόσμι-
ας πρωταθλήτριας Στέλιος 
Μουστακαλής.

Ο χαιρετισμός του Δημάρ-
χου Καβάλας
«Με ιδιαίτερη χαρά σάς 
καλωσορίζω στην τελετή 
βράβευσης μιας ξεχωρι-
στής αθλήτριας, της Ρέας 
Λογοθέτη, που κατάφερε, 
ύστερα από πολλές διακρί-
σεις, να φέρει στην Καβάλα 
από την μακρινή Ταϊλάνδη 
το χρυσό μετάλλιο του Πα-
γκοσμίου Πρωταθλήματος 
SUP-Όρθιας Σανιδοκωπη-
λασίας. Παγκόσμια Πρω-
ταθλήτρια σε ένα άθλημα 
δύσκολο όσο και το όνομά 
του.

Τη βραβεύουμε για τη συ-
νεχή προσπάθειά της να 
αριστεύει, για την επιμονή 
της, την προσωπική υπέρ-
βαση που απαιτεί ο πρω-
ταθλητισμός, την ευγενή 
άμιλλα που την διακατέχει 
και, πάνω απ’ όλα, για το 

ήθος της.

Την τιμούμε διότι θέλουμε 
να αποτελεί ζωντανό πρό-
τυπο της κοινωνίας μας και 
ιδίως των νέων, αυτών που 
θα αγωνιστούν αύριο για 
να βελτιώσουν την ποιότη-
τα της ζωής όλων μας.

Εξάλλου, τα μετάλλια των 
αθλητών μας βρίσκονται 
κρεμασμένα και στον λαι-
μό όλης της Καβάλας και 
διαφημίζουν αυτήν και το 
θαλασσινό στοιχείο της 
στα πέρατα του κόσμου, με 
έναν σπάνιο και μοναδικό 
τρόπο.

Συγχαίρουμε, επίσης, και 
τον Αθλητικό Σύλλογο Κα-
βάλας SUP, για την εκπαί-
δευση που παρέχει στους 
αθλητές του, μια εκπαίδευ-
ση, η οποία, όπως φαίνεται, 
τους δίνει τη δυνατότητα 
να συμμετέχουν σε διεθνείς 
αγώνες και να φέρνουν και 
σημαντικά αποτελέσματα.

Ο Δήμος μας, ακολου-
θώντας την πολιτική που 
ασκούμε στον Αθλητισμό, 
συνεχίζει να στηρίζει τους 
αθλητικούς συλλόγους με 

όσα μέσα διαθέτει. Τέλος, 
πιστεύω ότι όταν οι νέοι 
ενστερνιστούν το «ευ αγω-
νίζεσθαι», αυτό τους καθο-
δηγεί σε όλους τους τομείς 
στον στίβο της ζωής τους. 
Κι αυτό εύχομαι και ελπίζω 
για τη Ρέα Λογοθέτη. Σας 
ευχαριστώ».

Στην εκδήλωση παραβρέ-
θηκαν πολλοί κάτοικοι του 
Παληού, μια ομάδα συνα-
θλητών της Ρέας Λογοθέτη 
και η δημοτική σύμβουλος 
Ευαγγελία Δρακονάκη.

www.kavalapost.gr

Ρέα Λογοθέτη
Καβάλα και Παληό τίμησαν τη «δική τους» παγκόσμια 
πρωταθλήτρια του SUP


